
Protokół Nr V/2024 
z V sesji Rady Miasta Zgierza 

z dnia 26 września 2024 r. oraz 30 września 2024 

Pod przewodnictwem Przewodniczącego Rady Miasta Zgierza Łukasza 
Wróblewskiego oraz Wiceprzewodniczącego RMZ Przemysława 
Jagielskiego. 

Sesja odbyła się w sali 114 Urzędu Miasta Zgierza. Obrady rozpoczęto 
26 września 2024 r. o godz. 10:03, a zakończono o godz. 19:41 w dniu 
30 września 2024 r. 

Zestawienie obecności radnych w dniu 26 września 2024 r.: 
• Ustawowa liczba radnych - 23, 
• Stan faktyczny radnych - 23, 
• Radni obecni - 22 (Antczak Zbigniew, Boś Anna, Czekalski Paweł, 

Dziedzic Tomasz, Filipowicz Jakub, Frątczak Łukasz, Gaca Elżbieta, 
Grzelak-Makowczyńska Agata, Hiliński Marek, Jaborski Michał, 
Jagielski Przemysław, Łęcka-Andrzejewska Alina, Karasiński 
Krzysztof, Krysztofiak Paulina, Krzewina Elżbieta, Kwiatkowski 
Jakub, Linkowski Artur, Matuszewski Piotr, Mięsok Andrzej, Piłacik 
Andrzej, Szulc Sebastian, Wróblewski Łukasz). 

• Radni nieobecni - 1 (Wojtera Nadja) 

Zestawienie obecności Przewodniczących Zarządów Osiedli w dniu 
26 września 2024 r.: 

• Obecni - 9 (Violetta Drewnowska, Paweł Dziemdziela, Elżbieta 
Frankowska, Dorota Jatczak, Katarzyna Józefowicz, Adam Kowalski, 
Adrian Lewandowski, Grażyna Kurasik, Przemysław Swędrak). 

• Nieobecni - 1 (Wiesława Partycka). 

Zestawienie obecności radnych w dniu 30 września 2024 r.: 
• Ustawowa liczba radnych - 23, 
• Stan faktyczny radnych - 23, 
• Radni obecni - 21 (Antczak Zbigniew, Boś Anna, Czekalski Paweł, 

Dziedzic Tomasz, Gaca Elżbieta, Filipowicz Jakub, Frątczak Łukasz, , 
Hiliński Marek, Jaborski Michał, Jagielski Przemysław, Karasiński 
Krzysztof, Krysztofiak Paulina, Krzewina Elżbieta, Kwiatkowski 
Jakub, Linkowski Artur, Łęcka-Andrzejewska Alina, Matuszewski 
Piotr, Mięsok Andrzej, Szulc Sebastian, Wojtera Nadja, Wróblewski 
Łukasz). 

• Radni nieobecni - 2 (Grzelak-Makowczyńska Agata, Andrzej Piłacik). 

Zestawienie obecności Przewodniczących Zarządów Osiedli w dniu 
30 września 2024 r.: 

• Obecni - 0 
• Nieobecni - 10 (Kinga Błaszczyk, Violetta Drewnowska, Paweł 

Dziemdziela, Elżbieta Frankowska, Dorota Jatczak, Katarzyna 

Zarejestrowano w dniu 

2 2 -10- 2024 

Druk nr MkrAO k̂ 

r .  

i 



Józefowicz, Wiesława Partycka, Adam Kowalski, Grażyna Kurasik, 
Przemysław Swędrak). 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Wręczenie stypendiów edukacyjnych Rady Miasta Zgierza. 
3. Uwagi do porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z IV sesji. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Wnioski jednostek pomocniczych. 
7. Wnioski i informacje Młodzieżowej Rady Miasta Zgierza. 
8. Zapytania i wolne wnioski. 
9. Zapytania mieszkańców. 

10. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje, wnioski oraz zapytania. 
11. Oświadczenia radnych. 
12. Raport z realizacji Programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych, przeciwdziałania narkomanii oraz innym uzależnieniom 
za rok 2023 dla miasta Zgierza (Druk nr 258-2024). 

13. Raport monitoringowy za 2023 rok Strategii Rozwiązywania Problemów 
Społecznych dla miasta Zgierza na lata 2021 - 2025 (Druk nr 259-
2024). 

14. Omówienie sytuacji i planów działania dla rozwiązania problemów 
składowisk odpadów niebezpiecznych w Zgierzu przy ul. Miroszewskiej 
(Druk nr 320-2024). 

15. Podjęcie uchwał w sprawach dróg gminnych. 
a) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Jaśminowej w Zgierzu oraz 

ustalenia jej przebiegu (Druk nr 305-2024), 
b) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Wróblej w Zgierzu oraz 

ustalenia jej przebiegu (Druk nr 318-2024), 
c) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Szerokiej w Zgierzu oraz 

ustalenia jej przebiegu (Druk nr 304-2024), 
d) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Tadeusza Kościuszki 

w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 307-2024), 
e) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Wiatrakowej w Zgierzu 

oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 314-2024), 
f) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Zawadzkiej w Zgierzu oraz 

ustalenia jej przebiegu (Druk nr 303-2024), 
g) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Kosynierów w Zgierzu oraz 

ustalenia jej przebiegu (Druk nr 308-2024), 
h) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Wąskiej w Zgierzu oraz 

ustalenia jej przebiegu (Druk nr 311-2024), 
i) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Wspólnej w Zgierzu oraz 

ustalenia jej przebiegu (Druk nr 316-2024), 
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j) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Kamiennej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 306-2024), 

k) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Witkacego w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 315-2024), 

I) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Pszennej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 310-2024), 

m) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Zbożowej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 312-2024), 

n) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Owsianej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 309-2024), 

0) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Żytniej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 313-2024). 

16. Podjęcie uchwał w sprawach: 
a) zmiany Statutu Miasta Zgierza (Druk nr 324-2024), 
b) zmieniająca uchwałę nr XLIV/575/18 w sprawie określenia 

wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego 
uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku 
szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat w 
prowadzonych przez Gminę Miasto Zgierz przedszkolach publicznych 
(Druk nr 323-2024) 

c) rozpatrzenia skargi (Druk nr 325-2024), 
d) przekazania petycji według właściwości (Druk nr 326-2024), 
e) uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia skargi i wskazania 

organu właściwego do jej rozpatrzenia(Druk nr 327-2024), 
f) zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej Miejskiego Zespołu 

Przychodni Rejonowych w Zgierzu (Druk nr 319-2024), 
g) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Miasto Zgierz (Druk nr 302-
2024), 

h) kierunków działania Prezydenta Miasta Zgierza zmierzających do 
określenia warunków i możliwości przeprowadzenia rekultywacji, 
położonego w Zgierzu zamkniętego składowiska odpadów innych niż 
niebezpieczne i obojętne (Druk nr 317-2024), 

1) zmieniająca uchwałę Nr LIII /651/14 Rady Miasta Zgierza 
w sprawie stypendiów, nagród i wyróżnień sportowych Rady Miasta 
Zgierza (Druk nr 321-2024), 

j) w sprawie kierunków działania Prezydenta Miasta Zgierza 
i upoważnienia do podjęcia działań zmierzających do ustanowienia 
pomnika przyrody na terenie położonym w 121 obrębie miasta 
Zgierza przy ul. Wiejskiej 2, Wiejskiej 2a i Wiejskiej 4 (Druk nr 
322-2024) 

k) ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w Miejskim Żłobku im. 
Koziołka Matołka w Zgierzu ( Druk nr 328-2024) 
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I) zmieniająca uchwałę Nr XLI/454/13 Rady Miasta Zgierza z dnia 22 
października 2013 r. w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich 
zbywania, nabywania i wykupu (Druk nr 329-2024), 

m) zmieniająca uchwałę Nr IX/98/2019 Rady Miasta Zgierza z dnia 30 
maja 2019 r. w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, 
nabywania i wykupu (Druk nr 330-2024), 

n) zmieniająca uchwałę Nr XXV/318/2020 Rady Miasta Zgierza z dnia 
24 września 2020 r. w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich 
zbywania, nabywania i wykupu (Druk nr 331-2024), 

o) emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu (Druk 
nr 332-2024), 

P) zmiany budżetu i zmian w budżecie miasta Zgierza na rok 2024 
w zakresie zadań własnych i zadań z zakresu administracji rządowej 
zleconych miastu (Druk nr 333-2024), 

q) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2024-2042 
(Druk nr 334-2024). 

17. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Zgierza z prac między sesjami (Druk 
nr 335-2024). 

18. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Zgierza z działalności 
między sesjami (Druk 336-2024). 

19. Ogłoszenia i komunikaty Przewodniczącego RMZ. 
20. Zamknięcie obrad sesji. 

Pkt 1 Otwarcie sesji 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przywitał wszystkich przybyłych na 
sesję. Na podstawie listy obecności stwierdził kworum i tym samym 
prawomocność obrad. Otworzył V sesję Rady Miasta Zgierza. 

Pkt 2 Wręczenie stypendiów edukacyjnych Rady Miasta Zgierza 

Stypendia edukacyjne Rady Miasta Zgierza zgierskim stypendystom 
wręczyli Prezydent Miasta Zgierza P. Staniszewski oraz Przewodniczący 
Rady Miasta Zgierza Ł. Wróblewski. 

Pkt 3 Uwagi do porządku obrad 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski zaproponował zmianę porządku obrad 
poprzez: 

- wprowadzenie nowego punktu 12 Rozpatrzenie projektu uchwały 
w sprawie przyjęcia „Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla 
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Łódzkiego Obszaru Metropolitalnego 2030 (z perspektywą do 2040)" (Druk 
nr 337-2024), 

- wprowadzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Gminie Stronie Śląskie na realizację "Odbudowy ul. Nadbrzeżnej w Stroniu 
Śląskim wraz z infrastrukturą" (Druk nr 339-2024) do pkt 17 lit. a, 

- poprzez wprowadzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Bystrzyca Kłodzka na odbudowę zniszczonej 
infrastruktury drogowej (Druk nr 340-2024) do pkt 17 lit. b. 

Głosowano w sprawie: zmiany porządku obrad poprzez wprowadzenie 
nowego punktu 12 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia 
„Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla Łódzkiego Obszaru 
Metropolitalnego 2030 (z perspektywą do 2040)" (Druk nr 337-2024) -
następne punkty otrzymają kolejną numerację. 
Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3. 

Wniosek został przyjęty, a tym samym Rada Miasta Zgierza bezwzględną 
większością głosów zmieniła porządek obrad. 

Głosowano w sprawie: zmiany porządku obrad poprzez wprowadzenie 
projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Stronie 
Śląskie na realizację "Odbudowy ul. Nadbrzeżnej w Stroniu Śląskim wraz 
z infrastrukturą" (Druk nr 339-2024) do pkt 17 lit. a - następne projekty 
uchwał otrzymają kolejną numerację. 
Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3. 

Wniosek został przyjęty, a tym samym Rada Miasta Zgierza bezwzględną 
większością głosów zmieniła porządek obrad. 

Głosowano w sprawie: zmiany porządku obrad poprzez wprowadzenie 
projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 
Bystrzyca Kłodzka na odbudowę zniszczonej infrastruktury drogowej (Druk 
nr 340-2024) do pkt 17 lit. b - następne projekty uchwał otrzymają 
kolejną numerację. 
Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3. 

Wniosek został przyjęty, a tym samym Rada Miasta Zgierza bezwzględną 
większością głosów zmieniła porządek obrad. 

Porządek obrad po zmianach: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Wręczenie stypendiów edukacyjnych Rady Miasta Zgierza. 
3. Uwagi do porządku obrad. 
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4. Przyjęcie protokołu z IV sesji. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Wnioski jednostek pomocniczych. 
7. Wnioski i informacje Młodzieżowej Rady Miasta Zgierza Zapytania 

i wolne wnioski. 
8. Zapytania mieszkańców. 
9. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje, wnioski oraz zapytania. 
10. Oświadczenia radnych. 
11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Planu 
Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla Łódzkiego Obszaru 
Metropolitalnego 2030 (z perspektywą do 2040)" (Druk nr 337-2024), 

12. Raport z realizacji Programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 
alkoholowych, przeciwdziałania narkomanii oraz innym uzależnieniom 
za rok 2023 dla miasta Zgierza (Druk nr 258-2024). 

13. Raport monitoringowy za 2023 rok Strategii Rozwiązywania Problemów 
Społecznych dla miasta Zgierza na lata 2021 - 2025 (Druk nr 259-
2024). 

14. Omówienie sytuacji i planów działania dla rozwiązania problemów 
składowisk odpadów niebezpiecznych w Zgierzu przy ul. Miroszewskiej 
(Druk nr 320-2024). 

15. Podjęcie uchwał w sprawach dróg gminnych. 
a) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Jaśminowej w Zgierzu oraz 

ustalenia jej przebiegu (Druk nr 305-2024), 
b) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Wróblej w Zgierzu oraz 

ustalenia jej przebiegu (Druk nr 318-2024), 
c) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Szerokiej w Zgierzu oraz 

ustalenia jej przebiegu (Druk nr 304-2024), 
d) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Tadeusza Kościuszki 

w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 307-2024), 
e) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Wiatrakowej w Zgierzu 

oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 314-2024), 
f) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Zawadzkiej w Zgierzu oraz 

ustalenia jej przebiegu (Druk nr 303-2024), 
g) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Kosynierów w Zgierzu oraz 

ustalenia jej przebiegu (Druk nr 308-2024), 
h) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Wąskiej w Zgierzu oraz 

ustalenia jej przebiegu (Druk nr 311-2024), 
i) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Wspólnej w Zgierzu oraz 

ustalenia jej przebiegu (Druk nr 316-2024), 
j) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Kamiennej w Zgierzu oraz 

ustalenia jej przebiegu (Druk nr 306-2024), 
k) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Witkacego w Zgierzu oraz 

ustalenia jej przebiegu (Druk nr 315-2024), 
I) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Pszennej w Zgierzu oraz 

ustalenia jej przebiegu (Druk nr 310-2024), 
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m)zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Zbożowej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 312-2024), 

n) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Owsianej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 309-2024), 

o) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Żytniej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 313-2024). 

16. Podjęcie uchwał w sprawach: 
a) udzielenia pomocy finansowej Gminie Stronie Śląskie na 

realizację "Odbudowy ul. Nadbrzeżnej w Stroniu Śląskim wraz 
z infrastrukturą" (Druk nr 339-2024), 

b) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Bystrzyca 
Kłodzka na odbudowę zniszczonej infrastruktury drogowej (Druk 
nr 340-2024), 

c) zmiany Statutu Miasta Zgierza (Druk nr 324-2024), 
d) zmieniająca uchwałę nr XLIV/575/18 w sprawie określenia 

wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego 
uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku 
szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat w 
prowadzonych przez Gminę Miasto Zgierz przedszkolach 
publicznych (Druk nr 323-2024) 

e) rozpatrzenia skargi (Druk nr 325-2024), 
f) przekazania petycji według właściwości (Druk nr 326-2024), 
g) uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia skargi i wskazania 

organu właściwego do jej rozpatrzenia(Druk nr 327-2024), 
h) zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej Miejskiego Zespołu 

Przychodni Rejonowych w Zgierzu (Druk nr 319-2024), 
i) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Miasto Zgierz 
(Druk nr 302-2024), 

j) kierunków działania Prezydenta Miasta Zgierza zmierzających do 
określenia warunków i możliwości przeprowadzenia rekultywacji, 
położonego w Zgierzu zamkniętego składowiska odpadów innych 
niż niebezpieczne i obojętne (Druk nr 317-2024), 

k) zmieniająca uchwałę Nr LIII /651/14 Rady Miasta Zgierza 
w sprawie stypendiów, nagród i wyróżnień sportowych Rady 
Miasta Zgierza (Druk nr 321-2024), 

I) w sprawie kierunków działania Prezydenta Miasta Zgierza 
i upoważnienia do podjęcia działań zmierzających do 
ustanowienia pomnika przyrody na terenie położonym w 121 
obrębie miasta Zgierza przy ul. Wiejskiej 2, Wiejskiej 2a i 
Wiejskiej 4 (Druk nr 322-2024) 

m)ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w Miejskim Żłobku im. 
Koziołka Matołka w Zgierzu ( Druk nr 328-2024) 
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n) zmieniająca uchwałę Nr XLI/454/13 Rady Miasta Zgierza z dnia 
22 października 2013 r. w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich 
zbywania, nabywania i wykupu (Druk nr 329-2024), 

o) zmieniająca uchwałę Nr IX/98/2019 Rady Miasta Zgierza z dnia 
30 maja 2019 r. w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich 
zbywania, nabywania i wykupu (Druk nr 330-2024), 

p) zmieniająca uchwałę Nr XXV/318/2020 Rady Miasta Zgierza z 
dnia 24 września 2020 r. w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich 
zbywania, nabywania i wykupu (Druk nr 331-2024), 

q) emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu 
(Druk nr 332-2024), 

r) zmiany budżetu i zmian w budżecie miasta Zgierza na rok 2024 
w zakresie zadań własnych i zadań z zakresu administracji 
rządowej zleconych miastu (Druk nr 333-2024), 

s) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2024-2042 
(Druk nr 334-2024). 

17. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Zgierza z prac między sesjami 
(Druk nr 335-2024). 
18. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Zgierza z działalności 
między sesjami (Druk 336-2024). 
19. Ogłoszenia i komunikaty Przewodniczącego RMZ. 
20. Zamknięcie obrad sesji. 

Pkt 4 Przyjęcie protokołu z IV sesji 

Radny A. Mięsok przypomniał, że prosił, aby protokoły z sesji były 
z większym wyprzedzeniem zamieszczane w programie eSesja, żeby 
można było zapoznać się z ich treścią. 

Wiceprzewodniczący P. Jagielski powiedział, że po poprzedniej sesji złożył 
wniosek do Przewodniczącego RMZ Ł. Wróblewskiego, żeby we fragmencie 
tego protokołu znalazł się stenogram z obrad, ale nie do końca zostało to 
zrealizowane, w związku z czym zapytał dlaczego. 

Przewodniczący Ł. Wróblewski odparł, że nie ma takiego obowiązku 
zarówno jeśli chodzi o wniosek Wiceprzewodniczącego P. Jagielskiego 
odnośnie zamieszczania stenogramu w protokole a także wniosku radnego 
A. Mięsoka, w tym przypadku dodał, że sesje trwają bardzo długo i ciężko 
jest protokół przygotować znacznie wcześniej, niemniej wraz z Biurem 
Rady pracuje, aby to przyspieszyć. 

Radny M. Hiliński zgłosił wniosek formalny o przesunięcie punktu 
4 porządku obrad jako przedostatni punkt sesji. 
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Głosowano w sprawie: zmiany porządku obrad poprzez przesunięcie 
punktu 4 do punktu 20 - następne punkty porządku obrad zmieniają 
numeracje. 
Wyniki głosowania: ZA: 16, PRZECIW: 3, WSTRZYM. SIĘ: 1, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3. 

Wniosek został przyjęty, a tym samym Rada Miasta Zgierza bezwzględną 
większością głosów zmieniła porządek obrad. 

Porządek obrad po zmianach: 

Otwarcie sesji. 
1. Wręczenie stypendiów edukacyjnych Rady Miasta Zgierza. 
2. Uwagi do porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z IV sesji. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Wnioski jednostek pomocniczych. 
6. Wnioski i informacje Młodzieżowej Rady Miasta Zgierza. 
7. Zapytania i wolne wnioski. 
8. Zapytania mieszkańców. 
9. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje, wnioski oraz zapytania. 
10. Oświadczenia radnych. 
11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Planu 
Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla Łódzkiego Obszaru 
Metropolitalnego 2030 (z perspektywą do 2040)" (Druk nr 337-2024), 

12. Raport z realizacji Programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 
alkoholowych, przeciwdziałania narkomanii oraz innym uzależnieniom 
za rok 2023 dla miasta Zgierza (Druk nr 258-2024). 

13. Raport monitoringowy za 2023 rok Strategii Rozwiązywania Problemów 
Społecznych dla miasta Zgierza na lata 2021 - 2025 (Druk nr 259-
2024). 

14. Omówienie sytuacji i planów działania dla rozwiązania problemów 
składowisk odpadów niebezpiecznych w Zgierzu przy ul. Miroszewskiej 
(Druk nr 320-2024). 

15. Podjęcie uchwał w sprawach dróg gminnych. 
a) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Jaśminowej w Zgierzu oraz 

ustalenia jej przebiegu (Druk nr 305-2024), 
b) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Wróblej w Zgierzu oraz 

ustalenia jej przebiegu (Druk nr 318-2024), 
c) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Szerokiej w Zgierzu oraz 

ustalenia jej przebiegu (Druk nr 304-2024), 
d) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Tadeusza Kościuszki 

w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 307-2024), 
e) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Wiatrakowej w Zgierzu 

oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 314-2024), 
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f) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Zawadzkiej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 303-2024), 

g) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Kosynierów w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 308-2024), 

h) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Wąskiej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 311-2024), 

i) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Wspólnej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 316-2024), 

j) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Kamiennej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 306-2024), 

k) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Witkacego w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 315-2024), 

I) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Pszennej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 310-2024), 

m)zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Zbożowej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 312-2024), 

n) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Owsianej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 309-2024), 

0) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Żytniej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 313-2024). 

16. Podjęcie uchwał w sprawach: 
a) udzielenia pomocy finansowej Gminie Stronie Śląskie na realizację 

„Odbudowy ul. Nadbrzeżnej w Stroniu Śląskim wraz z infrastrukturą" 
(Druk nr 339-2024), 

b) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Bystrzyca Kłodzka 
na odbudowę zniszczonej infrastruktury drogowej (Druk nr 340-
2024), 

c) zmiany Statutu Miasta Zgierza (Druk nr 324-2024), 
d) zmieniająca uchwałę nr XLIV/575/18 w sprawie określenia 

wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego 
uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku 
szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat w 
prowadzonych przez Gminę Miasto Zgierz przedszkolach publicznych 
(Druk nr 323-2024) 

e) rozpatrzenia skargi (Druk nr 325-2024), 
f) przekazania petycji według właściwości (Druk nr 326-2024), 
g) uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia skargi i wskazania 

organu właściwego do jej rozpatrzenia(Druk nr 327-2024), 
h) zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej Miejskiego Zespołu 

Przychodni Rejonowych w Zgierzu (Druk nr 319-2024), 
1) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Miasto Zgierz (Druk nr 302-
2024), 

j) kierunków działania Prezydenta Miasta Zgierza zmierzających do 
określenia warunków i możliwości przeprowadzenia rekultywacji, 
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położonego w Zgierzu zamkniętego składowiska odpadów innych niż 
niebezpieczne i obojętne (Druk nr 317-2024), 

k) zmieniająca uchwałę Nr LIII /651/14 Rady Miasta Zgierza 
w sprawie stypendiów, nagród i wyróżnień sportowych Rady Miasta 
Zgierza (Druk nr 321-2024), 

I) w sprawie kierunków działania Prezydenta Miasta Zgierza 
i upoważnienia do podjęcia działań zmierzających do ustanowienia 
pomnika przyrody na terenie położonym w 121 obrębie miasta 
Zgierza przy ul. Wiejskiej 2, Wiejskiej 2a i Wiejskiej 4 (Druk nr 322-
2024) 

m)ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w Miejskim Żłobku im. 
Koziołka Matołka w Zgierzu ( Druk nr 328-2024) 

n) zmieniająca uchwałę Nr XLI/454/13 Rady Miasta Zgierza z dnia 22 
października 2013 r. w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich 
zbywania, nabywania i wykupu (Druk nr 329-2024), 

o) zmieniająca uchwałę Nr IX/98/2019 Rady Miasta Zgierza z dnia 30 
maja 2019 r. w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, 
nabywania i wykupu (Druk nr 330-2024), 

p) zmieniająca uchwałę Nr XXV/318/2020 Rady Miasta Zgierza z dnia 
24 września 2020 r. w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich 
zbywania, nabywania i wykupu (Druk nr 331-2024), 

q) emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu (Druk 
nr 332-2024), 

r) zmiany budżetu i zmian w budżecie miasta Zgierza na rok 2024 
w zakresie zadań własnych i zadań z zakresu administracji rządowej 
zleconych miastu (Druk nr 333-2024), 

s) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2024-2042 (Druk 
nr 334-2024). 

17. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Zgierza z prac między sesjami 
(Druk nr 335-2024). 

18. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Zgierza z działalności 
między sesjami (Druk 336-2024). 
19. Ogłoszenia i komunikaty Przewodniczącego RMZ. 
20. Przyjęcie protokołu z IV sesji 
21. Zamknięcie obrad sesji. 

Pkt 4 Interpelacje i zapytania radnych 

Radny A. Mięsok złożył interpelację do Przewodniczącego RMZ Ł. 
Wróblewskiego w sprawie działań związanych z tzw. bonem senioralnym 
oraz współpracą z panią Minister w tym zakresie. 

Radny J. Filipowicz złożył interpelacje w sprawach: 

- problemu z plastikowymi legitymacjami szkolnymi, 
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- uporządkowania terenu na os. 650-lecia przy ul. Parzęczewskiej, 

- uruchomienia w 2025 roku Zgierskiego Eko Budżetu Obywatelskiego. 

Wiceprzewodniczący RMZ P. Jagielski zwrócił uwagę odnoście interpelacji 
Radnego A. Mięsoka, że interpelacji, zgodnie z obowiązującymi przepisami 
nie składa się do przewodniczącego Rady, następnie złożył interpelacje 
w sprawach: 

- rozsypującego się murowanego herbu miasta Zgierza, 

- remontu ul. Żytniej, 

- przeglądu stanu technicznego latarni miejskich, 

- przeglądu stanu ścieżek rowerowych, 

- podjazdu dla osób niepełnosprawnych przy Urzędzie, 

- wydłużenia terminu konsultacji społecznych, 

- funkcjonowania SP 1 w kontekście m.in. problemu z dostępem do 
Internetu w salach lekcyjnych, ograniczenia funkcjonowania świetlicy 
środowiskowej oraz ograniczenia liczby godzin zajęć dla dzieci 
z orzeczeniem o potrzebie kształcenia specjalnego. 

Radny P. Czekalski złożył interpelacje w sprawach: 

- realizacji projektu "Szlakiem architektury włókienniczej - rewitalizacja 
Miasta Zgierza w celu rozwoju produktu turystycznego oraz rewitalizacji 
zdegradowanych terenów na obszarze Łódzkiego Obszaru 
Metropolitarnego", 

- remontu wiaty przystankowej w lokalizacji Aleksandrowska/Skośna, 

- zwiększenia częstotliwości kursów linii autobusu nr 5 pomiędzy 
godzinami 18:00 a 19:00, 

- udostępnienia w aplikacji miejskiej rozkładów jazdy komunikacji 
miejskiej, 

- rozpoczęcia remontu nawierzchni oraz chodnika przy ul. Baczyńskiego, 

- zainstalowania oświetlenia na chodniku pomiędzy ul. Parzęczewską a ul. 
Baczyńskiego w Zgierzu, 

- umożliwienia parkowania osobom niepełnosprawnym w związku ze 
Świętem Zmarłych w obszarze ul. Piotra Skargi, 

- wydłużenia godzin kursowania tramwaju linii 45 do godziny lszej w nocy 
podczas wydarzeń specjalnych, 
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- wywieszania plakatów na przystankach autobusowych, 

- remontu chodnika przy ul. Zachodniej, 

- prac konserwacyjnych napisów na elewacji przy ul. Długiej 16, 

- konserwacji tablic informujących o realizacji projektu "Park Kulturowy 
Miasto Tkaczy". 

Radny P. Matuszewski złożył interpelację w sprawie udostępnienia analizy 
dotyczącej nowego rozkładu jazdy komunikacji miejskiej na terenie 
miasta. 

Radna E. Krzewina złożyła interpelację w sprawie ustawienia dodatkowych 
ławek przy przystanku ul. Długa/Armii Krajowej. 

Wiceprzewodniczący T. Dziedzic złożył interpelacje w sprawie 
przekazywania Radzie Miasta miesięcznego raportu budżetowego. 

Radny S. Szulc złożył interpelacje w sprawach: 

- małej liczby koszy na osiedlu przy ul. Chemików, 

- problemu podtopień w dzielnicy Piaskowice- Aniołów. 

Radna A. Grzelak-Makowczyńska złożyła interpelację w sprawie wyjaśnień 
do odpowiedzi na interpelację z dn. 29.08.2024. 

Radny Ł. Frątczak złożył interpelację w sprawie udostępnienia wykazu 15 
podmiotów, do których Gmina Miasto Zgierz zwróciła się w programie 
opieki nad zwierzętami. 

Radny K. Karasiński złożył interpelację w sprawie inwestycji na obiektach 
MOSiR. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 

Pkt 5 Wnioski jednostek pomocniczych 

Przewodnicząca Zarządu Osiedla Piaskowice-Aniołów w Zgierzu złożyła 
ponowny wniosek w sprawie remontu wiaty przystankowej usytuowanej 
na ul. Aleksandrowskiej przy ulicy Skośnej, dodała że zdaniem członków 
Rady Osiedla propozycja usunięcia wiaty jest nie do przyjęcia. Złożyła 
także ponowny wniosek o wiatę na ul. Wiosny Ludów na wysokości ul. 
Cegielnianej. 

Przewodniczący Zarządu Osiedla Przybyłów w Zgierzu złożył wniosek 
o zabezpieczenie środków i wykonanie prawoskrętów z ul. 1 Maja w ul. 
Piłsudskiego. 
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Pkt 6 Wnioski i informacje Młodzieżowej Rady Miasta Zgierza 

Informacje z działalności Młodzieżowej Rady Miasta Zgierza podczas 
minionych wakacji przedstawił A. Pal Pełnomocnik ds. Młodzieży 
Prezydenta Miasta Zgierza oraz Radni Młodzieżowej Rady Miasta Zgierza. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 

Pkt 7 Zapytania i wolne wnioski 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski zasygnalizował problem osób 
w kryzysie bezdomności, które bywają uciążliwe dla mieszkańców Zgierza 
z uwagi na brak higieny osobistej. Powiedział, że w Zgierzu są możliwości, 
aby takim osobom pomóc, dodał, że może warto byłoby wskazać 
wykwalifikowanym pracownikom Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, 
aby nakłaniały osoby w kryzysie bezdomności, aby z tych możliwości 
zechciały skorzystać. 

Wiceprzewodniczący P. Jagielski zwrócił się do Przewodniczącego RMZ 
Ł. Wróblewskiego mówiąc, że podstawą prawną do sporządzenia 
stenogramu z sesji jest wniosek w trybie dostępu do informacji publicznej. 

Wiceprzewodniczący RMZ T. Dziedzic zapytał, w nawiązaniu do wniosku 
z poprzedniej sesji Rady Miasta Zgierza, czy wpłynęła z Miejskich Usług 
Komunikacyjnych w Zgierzu opinia prawna do przedłużenia umowy 
z dotychczasowym przewoźnikiem. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 

Pkt 8 Zapytania mieszkańców 

Mieszkaniec osiedla Proboszczewice podziękował za budowę nowego 
chodnika na ulicy Podgórnej i jego ciągu dalszego na ulicy Tatrzańskiej, 
zwrócił się także z wnioskiem o dalszy ciąg inwestycji związanej z budową 
chodnika. Powiedział także o przystankach autobusowych bez wiat na 
terenie osiedla. 

Kolejny Mieszkaniec Zgierza zwrócił uwagę na estetykę placu J. Kilińskiego 
- zapytał, czy nie warto zlikwidować drewnianych konstrukcji znajdujących 
się na placu i zostawić samych zadaszeń, zapytał, kiedy w Zgierzu 
powstanie ostateczna koncepcja wizerunkowa placu J. Kilińskiego. Zapytał 
także, czy w Zgierzu istnieje zakaz stosowania substancji chemicznych do 
zwalczania chwastów w przestrzeni publicznej oraz, czy nie warto zrobić 
papierowej wersji wydawanej w Zgierzu gazety obywatelskiej na zasadzie 
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dofinansowania druku przez Urząd Miasta. 

Mieszkanka Zgierza przedstawiła swój problem z zalewaniem posesji przez 
wody opadowe, co jej zdaniem ma bezpośredni związek z podniesieniem 
drogi podczas wykonania inwestycji przez Miasto. 

P. Swędrak, Przewodniczący Zarządu Osiedla Przybyłów w Zgierzu zwrócił 
się do Radnych w sprawie projektu uchwały dotyczącego ustalenia 
wysokości opłat za pobyt dziecka w Miejskim Żłobku im. Koziołka Matołka 
w Zgierzu. Zapytał, czy w uchwale nie powinien zostać wprowadzony zapis 
zabezpieczający rodziców w sytuacji, jeśli rządowy program 
dofinansowania pobytu dziecka w żłobku zostałby zlikwidowany 

Brak dalszych zgłoszeń. Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do 
kolejnego punktu porządku obrad. 

Pkt 9 Udzielenie odpowiedzi na interpelacje, wnioski oraz 
zapytania 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski zwrócił się do Radnego A. Mięsoka 
mówiąc, że na interpelację Radnego odpowie jak na indywidualne pismo, 
gdyż interpelacje faktycznie kieruje się do Prezydenta a nie do 
Przewodniczącego Rady Miasta. W sprawie uwag P. Swędraka 
Przewodniczącego Zarządu Osiedla Przybyłów w Zgierzu dotyczących 
dopłat do pobytu dziecka w żłobku powiedział, że pewnie dyskusja będzie 
w odpowiednim punkcie porządku obrad. 

Prezydent Miasta Zgierza P. Staniszewski powiedział, że na wszystkie 
interpelacje, zapytania oraz wnioski odpowie w statutowym terminie. 
Poinformował, że dalsze inwestycje na osiedlu Proboszczewice będą 
realizowane wg ustalonego harmonogramu i w ramach posiadanych 
środków, kwestia podjęcia uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za 
pobyt dziecka w Miejskim Żłobku im. Koziołka Matołka w Zgierzu będzie 
miała miejsce w odpowiednim punkcie sesji, w kompetencji Rady Miasta 
jest decydowanie o wysokości opłat. W kwestii zalewanej posesji jednej 
z mieszkanek powiedział, że w tej sprawie złożona została skarga na 
Prezydenta Miasta Zgierza, która była tematem pracy Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji, dodał, że podejmowane są także działania, aby 
możliwa była dalsza realizacja odwodnienia na osiedlu Proboszczewice. 

Brak dalszych zgłoszeń. Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do 
kolejnego punktu porządku obrad. 
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Pkt 10 Oświadczenia radnych 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski zabrał głos mówiąc o powodzi, jaka 
dotknęła południową Polskę, podziękował za zorganizowanie punktu 
zbiórki oraz za przekazywanie darów dla powodzian. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 

Pkt 11 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Planu 
Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla Łódzkiego Obszaru 

Metropolitalnego 2030 (z perspektywą do 2040)" 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski poprosił Prezydenta Miasta Zgierza o 
omówienie projektu uchwały, przekazał prowadzenie obrad sesji 
Wiceprzewodniczącemu RMZ P. Jagielskiemu a następnie opuścił salę 
obrad. 

Wiceprzewodniczący RMZ P. Jagielski oddał głos Prezydentowi Miasta 
Zgierza P. Staniszewskiemu. 

Prezydent Miasta Zgierza P. Staniszewski omówił projekt uchwały. Przyjął 
zgłoszoną uwagę dotyczącą pomyłki w numeracji jako autopoprawkę do 
projektu uchwały. Poprosił o wypowiedź przedstawiciela firmy TOR 
obecnego online podczas sesji, która przygotowała opracowanie planu. 

Radny P. Czekalski zwrócił uwagę na nieobecność przedstawiciela MUK. 
Zapytał o szczegóły konieczności stworzenia i wdrożenia „miejskiego 
planu". 

Przedstawiciel firmy TOR R. Wojciechowski za pomocą połączenia online 
omówił proces tworzenia oraz wyniki opracowania „Planu Zrównoważonej 
Mobilności Miejskiej dla Łódzkiego Obszaru Metropolitalnego 2030 
(z perspektywą do 2040)". 

Wiceprzewodniczący RMZ P. Jagielski poinformował, że Komisja 
Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Rady Miasta Zgierza wydała 
opinię pozytywną do projektu uchwały. 

Prezydent Miasta Zgierza P. Staniszewski powiedział w odpowiedzi na 
pytanie Radnego P. Czekalskiego, że przyjęcie powyższego dokumentu 
zastępuje konieczność podejmowania dokumentów miejskich. Dodał, że 
m.in. MUK brał udział w konsultacjach do utworzenia niniejszego 
dokumentu. 
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Wiceprzewodniczący RMZ T. Dziedzic zapytał, czy Miasto będzie brało 
udział w ogłoszonych już naborach z KPO na dofinansowanie taboru 
niskoemisyjnego. 

Prezydent Miasta Zgierza P. Staniszewski odpowiedział, że na dzień 
dzisiejszy Miasto skupia się nad przyjęciem procedowanego dokumentu, 
który da możliwość występowania o środki między drugim a trzecim 
kwartałem przyszłego roku. 

Brak dalszych zgłoszeń do dyskusji. 
Wiceprzewodniczący RMZ P. Jagielski przeszedł do głosowania nad 
projektem uchwały. 
Głosowano w sprawie podjęcia uchwały: w sprawie przyjęcia „Planu 
Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla Łódzkiego Obszaru 
Metropolitalnego 2030 (z perspektywą do 2040)" (Druk nr 337-2024) 

Wyniki głosowania ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr V/106/2024 w sprawie 
przyjęcia „Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla 
Łódzkiego Obszaru Metropolitalnego 2030 (z perspektywą do 
2040)". 

Wiceprzewodniczący RMZ P. Jagielski ogłosił przerwę w obradach. 

Po przerwie. 

Wiceprzewodniczący RMZ P. Jagielski przekazał prowadzenie obrad sesji 
Przewodniczącemu RMZ Ł. Wróblewskiemu. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przejął prowadzenie obrad sesji 
i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Pkt 12 Raport z realizacji Programu profilaktyki i rozwiązywania 
problemów alkoholowych, przeciwdziałania narkomanii oraz 

innym uzależnieniom za rok 2023 dla miasta Zgierza 

Brak zgłoszeń do dyskusji. 
Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 

17 



Pkt 13 Raport monitoringowy za 2023 rok Strategii Rozwiązywania 
Problemów Społecznych dla miasta Zgierza na lata 2021 - 2025 

Brak zgłoszeń do dyskusji. 
Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 

Pkt 14 Omówienie sytuacji i planów działania dla rozwiązania 
problemów składowisk odpadów niebezpiecznych w Zgierzu przy 

ul. Miroszewskiej 

Brak zgłoszeń do dyskusji. 
Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 

Pkt. 15 Podjęcie uchwał w sprawach dróg gminnych 

Wykaz opinii stanowi załącznik do protokołu. 

Prezydent Miasta Zgierza P. Staniszewski omówił projekty uchwał 
w sprawach dróg gminnych. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski powiedział, że będzie po kolei pytał, 
czy są uwagi do konkretnego projektu uchwały. 

- projekt uchwały w sprawie zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. 
Jaśminowej w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 305-2024) -
brak uwag; 

- projekt uchwały w sprawie zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. 
Wróblej 
w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 318-2024) -
Wiceprzewodniczący RMZ P. Jagielski wniósł uwagę dotyczącą wskazanego 
w projekcie przebiegu drogi ul. Wróblej argumentując swoją uwagę. 
Przewodniczący RZM Ł. Wróblewski powiedział, że podczas pracy Komisji 
także zgłaszał potrzebę zmiany przebiegu tej ulicy. 

Prezydent Miasta Zgierza P. Staniszewski odniósł się do wypowiedzi ws. 
ulicy Wróblej. Dodał, że podjęcie przedmiotowej uchwały pozwoli na 
unormowanie stanu ulicy i da możliwość mieszkańcom legalnego 
i zdefiniowanego prawnie korzystania z niej 

Wiceprzewodniczący RMZ P. Jagielski powiedział, że nie powinna być 
podejmowana uchwała w tej wersji. 

18 



Dyskusja dotycząca sytuacji formalnoprawnej ulicy Wróblej. 

Radny M. Hiliński zapytał, czy były prowadzone rozmowy z użytkownikami 
tej drogi i czy wiedzą, że przyjdzie taka sytuacja, że będą musieli się 
określić co do wykorzystywania tego terenu. 

Prezydent Miasta Zgierza P. Staniszewski powiedział, że takie rozmowy nie 
były prowadzone, natomiast jeśli przedmiotowa uchwała zostanie dziś 
podjęta, da to podstawy, aby z mieszkańcami rozmawiać. 

- projekt uchwały w sprawie zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. 
Szerokiej w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu - brak uwag; 

- projekt uchwały w sprawie zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. 
Tadeusza Kościuszki w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu - brak uwag; 

- projekt uchwały w sprawie zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. 
Wiatrakowej w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu- brak uwag; 

- projekt uchwały w sprawie zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. 
Zawadzkiej w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu- brak uwag; 

- projekt uchwały w sprawie zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. 
Kosynierów w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu - brak uwag; 

- projekt uchwały w sprawie zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. 
Wąskiej w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu - brak uwag; 

- projekt uchwały w sprawie zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. 
Wspólnej w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu - brak uwag; 

- projekt uchwały w sprawie zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. 
Kamiennej w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu - brak uwag; 

- zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Witkacego w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu - brak uwag; 

- projekt uchwały w sprawie zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. 
Pszennej w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu - brak uwag; 

- projekt uchwały w sprawie zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. 
Zbożowej w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu - brak uwag; 

- projekt uchwały w sprawie zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. 
Owsianej w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu - brak uwag; 

- projekt uchwały w sprawie zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. 
Żytniej w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu - brak uwag 
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Brak dalszych zgłoszeń. Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do 
głosowania projektów uchwał. 

a) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Jaśminowej 
w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 305-2024), 

Głosowano w sprawie oodiecia uchwały; w sprawie zaliczenia do 
kategorii dróg gminnych ul. Jaśminowej w Zgierzu oraz ustalenia jej 
przebiegu (Druk nr 305-2024), 

Wyniki głosowania ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr V/107/2024 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ulicy Jaśminowej. 

b) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Wróblej w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 318-2024), 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały: w sprawie zaliczenia do 
kategorii dróg gminnych ul. Wróblej w Zgierzu oraz ustalenia jej 
przebiegu, 

Wyniki głosowania ZA: 9, PRZECIW: 11, WSTRZYM. SIĘ: 1, BRAK 
GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1. 

Rada Miasta Zgierza nie podjęła uchwały w sprawie do kategorii 
dróg gminnych ul. Wróblej w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu. 

c) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Szerokiej w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 304-2024), 

Głosowano w sprawie podiecia uchwały: w sprawie zaliczenia do 
kategorii dróg gminnych ul. Szerokiej w Zgierzu oraz ustalenia jej 
przebiegu. 
Wyniki głosowania ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1. 
Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr V/108/2024 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Szerokiej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu. 

d) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Tadeusza 
Kościuszki w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 307-
2024), 

Głosowano w sprawie podiecia uchwały: w sprawie zaliczenia do 
kategorii dróg gminnych ul. Tadeusza Kościuszki w Zgierzu oraz ustalenia 
jej przebiegu. 
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Wyniki głosowania ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr V/109/2024 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Tadeusza Kościuszki 
w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu. 

e) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Wiatrakowej 
w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 314-2024), 

Głosowano w sprawie oodiecia uchwały: w sprawie zaliczenia do 
kategorii dróg gminnych ul. Wiatrakowej w Zgierzu oraz ustalenia jej 
przebiegu. 
Wyniki głosowania ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr V/110/2024 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Wiatrakowej w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu. 

f) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Zawadzkiej 
w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 303-2024), 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały: w sprawie zaliczenia do 
kategorii dróg gminnych ul. Zawadzkiej w Zgierzu oraz ustalenia jej 
przebiegu. 
Wyniki głosowania ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1. 
Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr V/111/2024 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Zawadzkiej w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu. 

g) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Kosynierów 
w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 308-2024), 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały: w sprawie zaliczenia do 
kategorii dróg gminnych ul. Kosynierów w Zgierzu oraz ustalenia jej 
przebiegu. 
Wyniki głosowania ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr V/112/2024 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Kosynierów w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu. 

h) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Wąskiej w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 311-2024), 
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Głosowano w sprawie podjęcia uchwały: w sprawie zaliczenia do 
kategorii dróg gminnych ul. Wąskiej w Zgierzu oraz ustalenia jej 
przebiegu. 
Wyniki głosowania ZA: 21 PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr V/113/2024 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Wąskiej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu. 
i) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Wspólnej w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 316-2024), 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały: w sprawie zaliczenia do 
kategorii dróg gminnych ul. Wspólnej w Zgierzu oraz ustalenia jej 
przebiegu. 
Wyniki głosowania ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1. 
Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr V/114/2024 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Wspólnej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu. 

j) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Kamiennej 
w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 306-2024), 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały: w sprawie zaliczenia do 
kategorii dróg gminnych ul. Kamiennej w Zgierzu oraz ustalenia jej 
przebiegu. 
Wyniki głosowania ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr V/115/2024 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Kamiennej 
w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu. 

k) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Witkacego 
w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 315-2024), 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały: w sprawie zaliczenia do 
kategorii dróg gminnych ul. Witkacego w Zgierzu oraz ustalenia jej 
przebiegu. 
Wyniki głosowania ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1. 
Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr V/116/2024 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Witkacego w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu. 

I) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Pszennej 
w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 310-2024), 
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Głosowano w sprawie podiecia uchwały: w sprawie zaliczenia do 
kategorii dróg gminnych ul. Pszennej w Zgierzu oraz ustalenia jej 
przebiegu. 
Wyniki głosowania ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1. 
Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr V/117/2024 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Pszennej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu. 

m) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Zbożowej w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 312-2024), 

Głosowano w sprawie podiecia uchwały: w sprawie zaliczenia do 
kategorii dróg gminnych ul. Zbożowej w Zgierzu oraz ustalenia jej 
przebiegu. 
Wyniki głosowania ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 1, BRAK 
GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr V/118/2024 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Zbożowej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu. 

n) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Owsianej w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 309-2024), 

Głosowano w sprawie podiecia uchwały: w sprawie zaliczenia do 
kategorii dróg gminnych ul. Owsianej w Zgierzu oraz ustalenia jej 
przebiegu. 
Wyniki głosowania ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 1, BRAK 
GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr V/119/2024 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Owsianej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu. 

o) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Żytniej w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 3132024), 

Głosowano w sprawie podiecia uchwały: w sprawie zaliczenia do 
kategorii dróg gminnych ul. Żytniej w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu. 
Wyniki głosowania ZA: 21 PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr V/120/2024 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Żytniej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu. 
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Pkt 16 Podjęcie uchwał w sprawach 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski zgłosił wniosek formalny o zmianę w 
porządku obrad w punkcie 16 poprzez przesunięcie podpunktów a i b do 
tego samego punktu pod lit. I i m. 

Głosowano w sprawie: zmiany porządku obrad poprzez przeniesienie 
projektu uchwały z lit. a do lit. I- następne punkty otrzymają kolejną 
numerację. 
Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 1, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1. 

Wniosek został przyjęty, a tym samym Rada Miasta Zgierza bezwzględną 
większością głosów zmieniła porządek obrad. 

Głosowano w sprawie: zmiany porządku obrad poprzez przeniesienie 
projektu uchwały z lit. b do lit. m- następne punkty otrzymają kolejną 
numerację. 
Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1. 

Wniosek został przyjęty, a tym samym Rada Miasta Zgierza bezwzględną 
większością głosów zmieniła porządek obrad. 

Porządek obrad po zmianie: 
Otwarcie sesji. 
1. Wręczenie stypendiów edukacyjnych Rady Miasta Zgierza. 
2. Uwagi do porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z IV sesji. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Wnioski jednostek pomocniczych. 
6. Wnioski i informacje Młodzieżowej Rady Miasta Zgierza. 
7. Zapytania i wolne wnioski. 
8. Zapytania mieszkańców. 
9. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje, wnioski oraz zapytania. 
10. Oświadczenia radnych. 
11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Planu 
Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla Łódzkiego Obszaru 
Metropolitalnego 2030 (z perspektywą do 2040)" (Druk nr 337-2024), 
12. Raport z realizacji Programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 
alkoholowych, przeciwdziałania narkomanii oraz innym uzależnieniom za 
rok 2023 dla miasta Zgierza (Druk nr 258-2024). 
13. Raport monitoringowy za 2023 rok Strategii Rozwiązywania 
Problemów Społecznych dla miasta Zgierza na lata 2021 - 2025 (Druk nr 
259-2024). 
14. Omówienie sytuacji i planów działania dla rozwiązania problemów 
składowisk odpadów niebezpiecznych w Zgierzu przy ul. Miroszewskiej 
(Druk nr 320-2024). 
15. Podjęcie uchwał w sprawach dróg gminnych. 
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a) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Jaśminowej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 305-2024), 
b) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Wróblej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 318-2024), 
c) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Szerokiej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 304-2024), 
d) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Tadeusza Kościuszki 
w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 307-2024), 
e) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Wiatrakowej w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 314-2024), 
f) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Zawadzkiej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 303-2024), 
g) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Kosynierów w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 308-2024), 
h) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Wąskiej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 311-2024), 
i) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Wspólnej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 316-2024), 
j) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Kamiennej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 306-2024), 
k) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Witkacego w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 315-2024), 
I) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Pszennej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 310-2024), 
m) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Zbożowej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 312-2024), 
n) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Owsianej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 309-2024), 
o) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Żytniej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 313-2024). 
16. Podjęcie uchwał w sprawach: 
a) zmiany Statutu Miasta Zgierza (Druk nr 324-2024), 
b) zmieniająca uchwałę nr XLIV/575/18 w sprawie określenia wysokości 
opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych 
wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku 
kalendarzowym, w którym kończą 6 lat w prowadzonych przez Gminę 
Miasto Zgierz przedszkolach publicznych (Druk nr 323-2024) 
c) rozpatrzenia skargi (Druk nr 325-2024), 
d) przekazania petycji według właściwości (Druk nr 326-2024), 
e) uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia skargi i wskazania 
organu właściwego do jej rozpatrzenia(Druk nr 327-2024), 
f) zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej Miejskiego Zespołu 
Przychodni Rejonowych w Zgierzu (Druk nr 319-2024), 
g) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania 
czystości i porządku na terenie Gminy Miasto Zgierz (Druk nr 302-2024), 
h) kierunków działania Prezydenta Miasta Zgierza zmierzających do 
określenia warunków i możliwości przeprowadzenia rekultywacji, 
położonego w Zgierzu zamkniętego składowiska odpadów innych niż 
niebezpieczne i obojętne (Druk nr 317-2024), 
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i) zmieniająca uchwałę Nr LIII /651/14 Rady Miasta Zgierza 
j) w sprawie stypendiów, nagród i wyróżnień sportowych Rady Miasta 
Zgierza (Druk nr 321-2024), 
k) w sprawie kierunków działania Prezydenta Miasta Zgierza 
i upoważnienia do podjęcia działań zmierzających do ustanowienia 
pomnika przyrody na terenie położonym w 121 obrębie miasta Zgierza 
przy ul. Wiejskiej 2, Wiejskiej 2a i Wiejskiej 4 (Druk nr 322-2024) 
I) ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w Miejskim Żłobku im. 
Koziołka Matołka w Zgierzu ( Druk nr 328-2024) 
m) udzielenia pomocy finansowej Gminie Stronie Śląskie na realizację 
„Odbudowy ul. Nadbrzeżnej w Stroniu Śląskim wraz z infrastrukturą" 
(Druk nr 339-2024), 
n) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Bystrzyca Kłodzka 
na odbudowę zniszczonej infrastruktury drogowej (Druk nr 340-2024), 
o) zmieniająca uchwałę Nr XLI/454/13 Rady Miasta Zgierza z dnia 22 
października 2013 r. w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, 
nabywania i wykupu (Druk nr 329-2024), 
P) zmieniająca uchwałę Nr IX/98/2019 Rady Miasta Zgierza z dnia 30 
maja 2019 r. w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, 
nabywania i wykupu (Druk nr 330-2024), 
q) zmieniająca uchwałę Nr XXV/318/2020 Rady Miasta Zgierza z dnia 
24 września 2020 r. w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, 
nabywania i wykupu (Druk nr 331-2024), 
r) emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu (Druk 
nr 332-2024), 
s) zmiany budżetu i zmian w budżecie miasta Zgierza na rok 2024 
w zakresie zadań własnych i zadań z zakresu administracji rządowej 
zleconych miastu (Druk nr 333-2024), 
t) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2024-2042 (Druk 
nr 334-2024). 
17. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Zgierza z prac między sesjami 
(Druk nr 335-2024). 
18. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Zgierza z działalności 
między sesjami (Druk 336-2024). 
19. Ogłoszenia i komunikaty Przewodniczącego RMZ. 
20. Przyjęcie protokołu z IV sesji 
21.Zamknięcie obrad sesji. 

Wykaz opinii stanowi załącznik do protokołu. 

a) zmiany Statutu Miasta Zgierza (Druk nr 324-2024; Druk nr 
342-2024), 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski omówił projekt uchwały. Zaznaczył, że 
projekt jest po autopoprawce wg uwag Komisji Statutowo-Prawnej. 
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Radny A. Mięsok zadał pytanie odnoście paragrafu 11 regulaminu Komisji 
Rewizyjnej - odczytał treść paragrafu 11. Powiedział, że zgłaszał swoje 
uwagi do regulaminu a nie zostały wzięte pod uwagę. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski powiedział, że uchwała podejmowana 
jest jeszcze raz z powodu uwag Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi. 
Przekazał, że wątpliwość Radnego A. Mięsoka została przeanalizowana 
wraz z radcami prawnymi, wyjaśnił co zostało zmienione i dlaczego 
przedłożono projekt właśnie w takiej formie. 

Wiceprzewodniczący RMZ P. Jagielski nawiązał do art. 18a ustawy o 
samorządzie gminnym i odniósł jego treść do toczącej się dyskusji. Dodał, 
że jest za pozostawieniem zapisu, o którym mówił Radny A. Mięsok. 

Po przeprowadzonej dyskusji, w której wypowiedzieli się Radny A. Mięsok, 
Wiceprzewodniczący RMZ P. Jagieslki oraz Przewodniczący RMZ Ł. 
Wróblewski dotyczącej zapisów Regulaminu Komisji Rewizyjnej RMZ, 
Radny J. Filipowicz zapytał o dokładne postępowanie Komisji Rewizyjnej 
w przypadku podjęcia z własnej inicjatywy decyzji o kontroli. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski wyjaśnił przebieg postępowania 
w takiej sytuacji. 

Po zakończonej dyskusji, Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do 
głosowania nad projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały: zmiany Statutu Miasta 
Zgierza (Druk nr 342-2024), 

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 4, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr V/121/2024 w sprawie 
zmiany Statutu Miasta Zgierza. 

b) zmieniająca uchwałę nr XLIV/575/18 w sprawie określenia 
wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego 
uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku 
szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat 
w prowadzonych przez Gminę Miasto Zgierz przedszkolach 
publicznych (Druk nr 323-2024), 

Projekt uchwały omówił Zastępca Prezydenta Miasta Zgierza B. Bączak. 

Brak zgłoszeń do dyskusji. 
Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do głosowania nad 
projektem uchwały. 
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Głosowano w sprawie podiecia uchwały; zmieniającej uchwałę nr 
XLIV/575/18 w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie 
z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem 
przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, 
w którym kończą 6 lat w prowadzonych przez Gminę Miasto Zgierz 
przedszkolach publicznych. 
Wyniki głosowania ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 2, BRAK 
GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr V/122/2024 zmieniająca 
uchwałę nr XLIV/575/18 w sprawie określenia wysokości opłat za 
korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych 
wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku 
kalendarzowym, w którym kończą 6 lat w prowadzonych przez 
Gminę Miasto Zgierz przedszkolach publicznych 

c) rozpatrzenia skargi (Druk nr 325-2024) 

Projekt uchwały omówiła Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków 
i Petycji A. Łęcka-Andrzejewska. 

Radny J. Filipowicz zapytał, czy Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 
skierowała do Prezydenta pismo z prośba o wyjaśnienie, dlaczego nie 
wystąpił do Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg w latach 2018-2028 
o środki zewnętrzne na poprawę sytuacji skarżącej. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji A. Łęcka-Andrzejewska 
odpowiedziała, że nie było takiego pisma a Komisja opierała się 
o wyjaśnienia przedstawione przez obecnego na posiedzeniu Komisji 
Zastępcy Prezydenta. 

Radny J. Filipowicz dopytał Zastępcę Prezydenta Miasta Zgierza dlaczego 
Miasto nie wystąpiło o takie środki. 

Zastępca Prezydenta Miasta Zgierza B. Bączak powiedział, że ze strony 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji podczas posiedzenia takich pytań nie 
było, ale udzielając odpowiedzi na pytanie Radnego J. Filipowicza 
informuje, że wspomniana droga nie ma parametrów drogi publicznej, 
więc nie kwalifikuje się, aby ubiegać się o środki zewnętrzne na jej 
remont. 
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Prezydent Miasta Zgierza P. Staniszewski dodał, że na grunty 
o nieuregulowanym stanie prawnym nie ma możliwości ubiegania się 
0 zewnętrzne fundusze, natomiast wielokrotnie podejmowane były 
1 obecnie są kontynuowane działania na osiedlu Proboszczewice związane 
z realizacją kolejnych etapów odwodnienia tego terenu. Dodał, że stan 
faktyczny dotyczy konkretnej nieruchomości będącej przedmiotem skargi, 
położonej poniżej poziomu „zero". 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji A. Łęcka-Andrzejewska 
powiedziała, że Miasto udzieliło skarżącej odpowiedzi, że wystąpi 
w ramach programu o dofinansowanie, a wiadomo było, że tego nie zrobi. 
Zapytała, dlaczego składa się Mieszkańcom takie obietnice. 

Prezydent Miasta Zgierza P. Staniszewski powiedział, że przekazywane 
były informacje o „rozważeniu możliwości" z jednoczesnym podaniem, 
jakie czynności faktyczne na danym gruncie będącym w dyspozycji miasta 
zostały podjęte, łącznie z badaniem wszystkich możliwości rzekomego 
podnoszenia drogi w stosunku do rzędnych terenowych. Dodał, że w tym 
przypadku nie ma złej woli, a określony stan faktyczny. 

Głos w sprawie zabrała Skarżąca. Powiedziała, że w 2017 roku podniosła 
bramę o 60 cm i niemożliwe jest, żeby jej działka o tyle się obniżyła. 

Radny J. Filipowicz powiedział, że z uwagi na nowe fakty, jakie pojawiły 
się w sprawie, zgłasza wniosek formalny o wycofanie projektu uchwały 
z porządku obrad i ogłoszenie przerwy, żeby Komisja mogła się ponownie 
spotkać i jeszcze raz rozpatrzyć tę skargę. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski zapytał jakie są głosy w sprawie 
wniosku formalnego zgłoszonego przez Radego J. Filipowicza. 

Wiceprzewodniczący RMZ P. Jagielski opowiedział się przeciwko 
argumentując swoje stanowisko. 

Radny A. Mięsok opowiedział się za wnioskiem, przedstawił argumentację 
dla swojego stanowiska. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski opowiedział się przeciwko wnioskowi 
argumentując swoją opinię a następnie przeszedł go głosowania. 

Głosowano wniosek formalny o zdjęcie z porządku obrad projektu 
uchwały z punktu 16 z lit. c. 
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Wyniki głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 14, WSTRZYM. SIĘ: 2, BRAK 
GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1. 

Wniosek nie został przyjęty, a tym samym Rada Miasta Zgierza nie 
zmieniła porządku obrad. 
Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji A. Łęcka-Andrzejewska 
powiedziała, że Komisji Skarg, Wniosków i Petycji miło było usłyszeć 
podczas posiedzenia z ust B. Bączaka Zastępcy Prezydenta Miasta Zgierza, 
że Miasto, czy też Prezydent przyjmuje skargę jako zasadną, bo Komisja 
nabrała przekonania, że Miasto pomoże skarżącej. Dodała, że w tym 
momencie nie rozumie o co toczy się ta batalia. 

Radna E. Krzewina powiedziała, że na Osiedlu Proboszczewice wszystkie 
drogi, które biegną od zachodniej strony w kierunku ulicy Ozorkowskiej 
mają spadek właśnie w kierunku ulicy Ozorkowskiej. Powiedziała, że 
kiedyś między torowiskiem a posesjami był rów odwadniający, który został 
zaniedbany i zniszczony przez krajową jedynkę, co spowodowało 
zalewanie posesji, nie tylko pani skarżącej. Dodała, że to nie Miasto 
powinno odpowiadać za zalewanie posesji, ale zarządca drogi krajowej. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji A. Łęcka-Andrzejewska 
powiedziała, że skarga nie jest na to, że woda opadowa zalewa posesję, 
ale na to, że skarżącej nie udzielono pomocy w ramach dostępnych 
środków. 

Wiceprzewodniczący RMZ P. Jagielski odnosząc się do wypowiedzi Radnej 
E. Krzewiny powiedział, że jego zdaniem, nawet gdyby były rowy 
odwadniające to posesja skarżącej i tak byłaby zalewana ponieważ woda 
płynie z góry a nie odwrotnie. 

Przewodniczący Rady Miasta Zgierza Ł. Wróblewski powiedział, że nie jest 
winą Prezydenta, że nieruchomość jest właśnie tak położona. Dyskusja ma 
dotyczyć tego, czy prace wykonane na ulicy, przy której mieszka skarżąca 
pogorszyły sytuację oraz, czy dalsze postępowanie ze strony Miasta w tym 
temacie było właściwe. 

Zastępca Prezydenta Miasta Zgierza B. Bączak powiedział, że nie 
odżegnuje się od słów, które wypowiedział, że działania są podejmowane, 
że Prezydent nad tą sprawą pracuje, o czym dziś także mówił wskazując 
na działania na działkach położonych wyżej, które dochodzą do ulicy, przy 
której mieszka skarżąca, gdzie na wysokości jej posesji powstała 
naturalna zlewnia, że to o tych działaniach mówił, że będą podejmowane 
i wykonywane i oczywiście jak będą odpowiednie programy i możliwości 
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pozyskiwania środków to Prezydent będzie o nie występował, tak jak robił 
to przez cała poprzednią kadencję. Odnosząc się do posesji skarżącej, 
zaznaczył, że jest to działka usytuowana w bardzo trudnym miejscu, na 
końcu tej ulicy. 
Skarżąca wtrąciła, że do 2016 roku nie zalewało jej posesji, do 2013 był 
stary dziurawy płot i tez posesji nie zalewało, bo droga była niżej. 

Zastępca Prezydenta Miasta Zgierza B. Bączak powiedział, że zostały 
przygotowane mapy, są także mapy archiwalne z tego terenu. Według 
tych wszystkich dokumentów wynika, że rzędne wysokościowe się w ogóle 
nie zmieniły i nie ma możliwości, aby droga została podniesiona, bo stare 
mapy wskazują takie same wysokości jak mapy aktualne. 

Radny K. Karasiński powiedział, że prawidłowym krokiem skarżącej było 
to, że zwróciła się do Prezydenta Miasta Zgierza a nie do poszczególnych 
innych instytucji, jak np. zarządca drogi krajowej, bo to Prezydent może 
wymagać od danych instytucji, jeśli popełniły jakieś błędy przy 
inwestycjach, żeby zostały one naprawione. 

Prezydent Miasta Zgierza P. Staniszewski powiedział, że nie boi się brać 
odpowiedzialności, a papier nie przyjmuje wszystkiego, zwłaszcza 
w zakresie danych geodezyjnych, które muszą być weryfikowane 
i wpisywane w zasobach geodezyjnych Starostwa Powiatowego. Dodał, że 
zostało także wykazane, jakie czynności podjęto od momentu pierwszego 
zgłoszenia się skarżącej jako interesantki do Prezydenta Miasta Zgierza. 
Powiedział, że Miasto będzie kontynuować przyjętą koncepcję realizacji 
prac drogowych na wskazanym osiedlu. 

Radny Z. Antczak powiedział, że problem jest złożony i trzeba go 
rozwiązać, ale Zgierz ma różne ukształtowanie terenu, jest także wiele 
budynków, które wybudowane zostały nisko, podobnie jak dom skarżącej. 
Dodał, że osoby z uprawnieniami powinny wypowiedzieć się w tym 
konkretnym przypadku, gdyż nie wszyscy znają się na budownictwie 
i trudno tu podjąć decyzję, jaki jest bezpośredni powód zalewania 
wskazanej posesji. 

Przewodniczący Rady Miasta Zgierza Ł. Wróblewski przeszedł do 
głosowania nad projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały: w sprawie rozpatrzenia 
skargi (Druk 325-2024) 

31 



Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 4, WSTRZYM. SIĘ: 3, BRAK 
GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr V/123/2024 w sprawie 
rozpatrzenia skargi. 
d) przekazania petycji według właściwości (Druk nr 326-2024) 

Projekt uchwały omówiła Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków 
i Petycji A. Łęcka-Andrzejewska. 

Brak zgłoszeń do dyskusji. 
Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do głosowania nad 
projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie podiecia uchwały: przekazania petycji według 
właściwości (Druk nr 326-2024), 
Wyniki głosowania ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 1. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr V/124/2024 w sprawie 
przekazania petycji według właściwości. 

e) uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia skargi 
i wskazania organu właściwego do jej rozpatrzenia(Druk nr 327-
2024) 

Projekt uchwały omówiła Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków 
i Petycji A. Łęcka-Andrzejewska. 

Brak zgłoszeń do dyskusji. 
Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do głosowania nad 
projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie podiecia uchwały: w sprawie uznania się za 
niewłaściwą do rozpatrzenia skargi i wskazania organu właściwego do jej 
rozpatrzenia (Druk nr 327-2024) 
Wyniki głosowania ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr V/125/2024 w sprawie 
uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia skargi i wskazania 
organu właściwego do jej . 
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f) zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej Miejskiego 
Zespołu Przychodni Rejonowych w Zgierzu (Druk nr 319-2024), 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Miasta Zgierza R. Chocholski. 
Brak zgłoszeń do dyskusji. 
Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do głosowania nad 
projektem uchwały 

Głosowano w sprawie podiecia uchwały: w sprawie zatwierdzenia 
Regulaminu Rady Społecznej Miejskiego Zespołu Przychodni 
Rejonowych w Zgierzu (Druk nr 319-2024) 
Wyniki głosowania ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 1, BRAK 
GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr V/126/2024 w sprawie 
zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej Miejskiego Zespołu 
Przychodni Rejonowych w Zgierzu. 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu 
utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Miasto Zgierz 
(Druk nr 302-2024, 345-2024), 

Projekt uchwały omówił B. Bączak Zastępca Prezydenta Miasta Zgierza. 
Brak zgłoszeń do dyskusji. 

Radny P. Czekalski zapytał, czy wiadomo, ilu mieszkańców Zgierza może 
nie być ujętych w systemie gospodarowania odpadami komunalnymi a 
powinno być. Zapytał także, jakie działania są podejmowane, aby 
podnieść świadomość w zakresie istoty segregacji śmieci. 

Radna A. Łęcka-Andrzejewska powiedziała, że zagłosuje przeciwko 
przedmiotowej uchwale, gdyż uważa za krzywdzące wprowadzanie 
odpowiedzialności zbiorowej, w szczególności w budownictwie 
wielorodzinnym. 

Zastępca Prezydenta Miasta Zgierza B. Bączak odpowiedział, że na terenie 
Zgierza wszystkie nieruchomości objęte są systemem gospodarowania 
odpadami komunalnymi a więc i wszyscy mieszkańcy, natomiast 
w budownictwie wielorodzinnym opłata za śmieci naliczana jest wg zużycia 
wody, więc w tym przypadku trudno podać ilość mieszkańców włączonych 
do systemu. Dodał, że kontrole i weryfikacje prowadzone są przez wydział 
ale także na bieżąco są i muszą być prowadzone przez podmiot, który 
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odpady odbiera. Dodał, że odpowiedzialność zbiorowa jest, funkcjonuje 
obecnie z tym, że do tej pory dotyczyła tylko odpadów segregowanych, 
były także nakładane kary z tego tytułu. Powiedział także ,że nie chodzi 
o to, aby zacząć wszystkim naliczać kary za nieprawidłową segregację 
odpadów, ale ma to być kolejny element edukacyjny 

Wiceprzewodniczący P. Jagielski zauważył, że instalowanie monitoringu 
w pergolach, co zrobiła największa Zgierska Spółdzielnia Mieszkaniowa, 
znacząco podnosi jakość świadczonych usług, ale także pozytywnie 
wpływa na zachowania mieszkańców oraz poprawia się ogólna czystość 
w pergolach. Dodał, że monitoring mógłby wyeliminować także problem 
podrzucania śmieci oraz egzekwowania kar. 

Radny K. Karasiński powiedział, że problem z segregacją występuje 
w większej mierze w mieszkalnictwie wielorodzinnym. Zapytał, czy 
w zasobach zarządzanych przez MPGKM, od momentu wprowadzenia 
nowego systemu gospodarowania odpadami ta niewłaściwa segregacja się 
zmniejszyła, czy też może sytuacja się wcale nie poprawiła w tym 
zakresie. 

Zastępca Prezydenta Miasta Zgierza B. Bączak powiedział, że w zasobach 
segregacja się poprawia, coraz więcej nieruchomości jest doposażonych 
w nowe pojemniki, czy dzwony do segregacji. Największym problemem są 
wciąż odpady wielkogabarytowe, które pojawiają się w przestrzeni 
miejskiej poza wyznaczonymi terminami odbioru. Segregacja funkcjonuje, 
ale powinna być prowadzona z jeszcze większa intensyfikacją. 

Radny P. Czekalski poparł pomysł monitoringu w pobliżu pergoli 
śmietnikowych, powiedział także o działaniach edukacyjnych - zapytał ile 
projektów było skierowanych do osób dorosłych w zakresie segregacji 
śmieci. 

Zastępca Prezydenta Miasta Zgierza B. Bączak powiedział, że od 2016 
roku Miasto corocznie korzysta ze środków funduszu i prowadzi akcje 
edukacyjne zarówno dla osób dorosłych jak i dzieci. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski powiedział, że jest zwolennikiem 
doszczelnienia systemu, gdyż po tylu latach wszyscy powinni już wiedzieć 
na czym polega segregacja i wiedzieć, że brak segregacji nas kosztuje. 
Zgodził się także w temacie monitoringu. 
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Zastępca Prezydenta Miasta Zgierza B. Bączak powiedział, że Miasto także 
jest za monitoringiem, ale należy mieć świadomość, że kwestia montażu 
monitoringu leży po stronie zarządcy nieruchomości i to on ponosi 
ewentualne koszty z tym związane. 
Radna A. Łęcka-Andrzejewska powiedziała, że edukacja to nie represja, 
monitoringu nie wystarczy tylko zamontować, bo także ktoś musi go 
obsługiwać. Dodała, że podjęcie uchwały także nie załatwi problemu 
zalegających odpadów wielkogabarytowych. Powiedziała, że na osiedlach 
często mieszkają osoby wynajmujące, których świadomość dotycząca 
segregacji odpadów jest mniejsza. Powiedziała, że dużym problemem dla 
mieszkańców jest rozróżnienie, czy dana rzecz jest surowcem wtórnym, 
czy odpadem, ta kwestia pojawia się najczęściej przy zanieczyszczonych 
pojemnikach/opakowaniach. 

Zastępca Prezydenta Miasta Zgierza B. Bączak powiedział, że Miasto 
w każdej pergoli śmietnikowej powiesiło instrukcje wyjaśniające, jaki 
odpad należy wrzucić do której frakcji. 

Radny A. Mięsok zwrócił uwagę, że dużo miejsca w tej dyskusji zajmuje 
temat edukacji. Zauważył, że edukacja trwała 5 lat. Część miasta została 
wyedukowana (zabudowa jednorodzinna) a część miasta (zabudowa 
wielorodzinna) nie może się wyedukować. Za odpady wielkogabarytowe 
zaś wszyscy mają takie same koszty a to, co dzieje się na osiedlach jest 
czymś nieprawdopodobnym. 

Radny M. Hiliński zapytał, w imię czego mieszkańcy domów 
jednorodzinnych, którzy wzorowo segregują śmieci mają płacić więcej za 
„wygodnictwo mieszkańców zabudowy wielorodzinnej". Poruszył także 
kwestię weryfikacji umów na wywóz nieczystości płynnych. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski powiedział, że w całym systemie 
wszystko się bilansuje, np. w domkach produkowanych jest więcej 
odpadów bio. 

Zastępca Prezydenta Miasta Zgierza B. Bączak zwracając się do Radnego 
M. Hilińskiego powiedział, że kontrole w zakresie przydomowych 
oczyszczalni ścieków będą, ponieważ Miasto też jest kontrolowane z tego, 
czy kontroluje mieszkańców, natomiast dąży się do tego, aby były one jak 
najmniej uciążliwe dla mieszkańców. Kontrole umów mają na celu 
zweryfikowanie, czy dana firma znajduje się w rejestrze firm mogących 
obsługiwać naszą gminę, natomiast jest wolny rynek i nie ma 
przywiązania do danej firmy. 
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Radna A. Łęcka-Andrzejewska powiedziała, aby nie dzielić mieszkańców na 
„my" i „wy" a traktować wszystkich równo. 

Radny P. Czekalski stwierdził, że mieszkając zarówno w domu 
jednorodzinnym, jak i w bloku czuł się jednakowo wyedukowany i jego 
zdaniem edukacja w tym zakresie jest najważniejsza. Dodał, że 
monitoring i zamykane pergole są czynnikami, które mogą przyczynić się 
do poprawy kwestii segregacji odpadów komunalnych. Powiedział także 
aby nie różnicować mieszkańców na tych, mieszkających w domkach oraz 
w zabudowie wielorodzinnej. 

Wiceprzewodnicząca E. Gaca powiedziała, że ma nadzieję, że zostanie 
przyjęta przez sejm ustawa o rozszerzonej odpowiedzialności 
konsumenckiej, gdyż obecnie producenci narzucają nam, że część 
produktu, który kupujemy trzeba wyrzucić. Jeżeli wszyscy będą 
odpowiedzialni - i producenci i konsumenci - to walka z odpadami będzie 
łatwiejsza. Jeżeli tego nie będziemy robić, to będziemy ponosić 
odpowiedzialność finansową. 

Prezydent Miasta Zgierza P. Staniszewski powiedział, że jeżeli dziś można 
wprowadzić rozwiązania, które wymuszą niejako na zarządcach zasobów 
wielorodzinnych większą skuteczność segregowania odpadów 
komunalnych, aby osiągnąć wymagany poziom segregacji, to należy to 
zrobić, gdyż w przeciwnym razie poskutkuje to jeszcze wyższymi kosztami 
funkcjonowania systemu. Poprosił Radnych o racjonalne podejście to 
tematu projektu uchwały. 

Brak kolejnych zgłoszeń w dyskusji 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do głosowania nad 
projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie podiecia uchwały: zmieniającej uchwałę 
w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 
terenie Gminy Miasto Zgierz (Druk nr 345-2024), 

Wyniki głosowania ZA: 16, PRZECIW: 4, WSTRZYM. SIĘ: 1, BRAK 
GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1. 
Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr V/127/2024 w sprawie 
zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu 
utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Miasto Zgierz. 
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h) kierunków działania Prezydenta Miasta Zgierza 
zmierzających do określenia warunków i możliwości 
przeprowadzenia rekultywacji, położonego w Zgierzu zamkniętego 
składowiska odpadów innych niż niebezpieczne i obojętne (Druk 
nr 317-2024), 

Projekt uchwały omówił Zastępca Prezydenta Miasta Zgierza B. Bączak. 
Zgłosił autopoprawkę dotyczącą zmiany w paragrafie 2 punkt 2 powinno 
być wpisane „w paragrafie 1 winny określać". 

Po dyskusji, w której udział wzięli Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski, 
Prezydent Miasta Zgierza P. Staniszewski, Wiceprzewodniczący RMZ 
P. Jagielski, Radny J. Filipowicz oraz Wiceprzewodnicząca RMZ E. Gaca, 
Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do głosowania nad 
projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie oodiecia uchwały: w sprawie kierunków 
działania Prezydenta Miasta Zgierza zmierzających do określenia 
warunków i możliwości przeprowadzenia rekultywacji, położonego 
w Zgierzu zamkniętego składowiska odpadów innych niż niebezpieczne 
i obojętne (Druk nr 317-2024), 
Wyniki głosowania ZA: 18, PRZECIW: 2, WSTRZYM. SIĘ: 3, BRAK 
GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr V/128/2024 w sprawie 
w sprawie kierunków działania Prezydenta Miasta Zgierza 
zmierzających do określenia warunków i możliwości 
przeprowadzenia rekultywacji, położonego w Zgierzu zamkniętego 
składowiska odpadów innych niż niebezpieczne i obojętne. 

i) zmieniająca uchwałę Nr LIII /651/14 Rady Miasta Zgierza 
w sprawie stypendiów, nagród i wyróżnień sportowych Rady 
Miasta Zgierza (Druk nr 321-2024, Druk nr 338-2024), 

Projekt uchwały omówił Zastępca Prezydenta Miasta Zgierza B. Bączak. 
Dodał, że będzie przygotowany tekst jednolity uchwały, aby była ona 
bardziej czytelna. 

Brak zgłoszeń w dyskusji. 
Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do głosowania nad 
projektem uchwały. 
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Głosowano w sprawie podiecia uchwały: zmieniającej uchwałę Nr LIII 
/651/14 Rady Miasta Zgierza w sprawie stypendiów, nagród i wyróżnień 
sportowych Rady Miasta Zgierza (Druk nr 338-2024), 
Wyniki głosowania ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr V/129/2024 zmieniającą 
uchwałę Nr LIII /651/14 Rady Miasta Zgierza w sprawie 
stypendiów, nagród i wyróżnień sportowych Rady Miasta Zgierza 
(Druk nr 321-2024, Druk nr 338-2024), 

j) kierunków działania Prezydenta Miasta Zgierza 
i upoważnienia do podjęcia działań zmierzających do ustanowienia 
pomnika przyrody na terenie położonym w 121 obrębie miasta 
Zgierza przy ul. Wiejskiej 2, Wiejskiej 2a i Wiejskiej 4 (Druk nr 
322-2024), 

Projekt uchwały omówił B. Bączak Zastępca Prezydenta Miasta Zgierza. 

Wiceprzewodniczący RMZ P. Jagielski stwierdził, że jest to kolejna uchwała 
kierunkowa. Powiedział, że w przypadku wszystkich tych dębów warunek 
obwodu pnia z pewnością jest spełniony, wystarczyłoby zgłosić te drzewa 
jako pomniki przyrody Uznał, że zamiast tej uchwały, która dziś jest 
procedowana powinna zostać podjęta konkretna uchwała kierunkowa, aby 
Radni głosowali od razu za uznaniem tych drzew jako pomników przyrody, 
a upoważnianie Prezydenta, aby robił coś, co zostało już zrobione jest 
niepotrzebnym „produkowaniem uchwał" natomiast Radni powinni 
zajmować się uchwałami merytorycznymi. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski powiedział, że ta uchwała wywołała 
dyskusję o pomnikach przyrody, co jest potrzebne, gdyż na terenie miasta 
Zgierza nie ma żadnego formalnego pomnika przyrody, więc warto podjąć 
działania w tym temacie. 

Wiceprzewodniczący RMZ P. Jagielski powiedział, że jego zdaniem 
właściwsze byłoby podjęcie uchwały kierunkowej jeśli chodzi o działania 
Prezydenta, żeby Rada zmieniła, nawet na tych trzech działkach, plan 
miejscowy tak, by uznać te działki za leśne, co pociągnęłoby za sobą 
odpowiednie decyzje. 
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Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski zapytał na jakim etapie jest zmiana 
planu miejscowego, która miała dotyczyć fotowoltaiki i możliwości jej 
montowania na terenie objętym planem Konstantynowska Zachód. 

Prezydent Miasta Zgierza P. Staniszewski odniósł się do poruszonej kwestii 
zasadności podejmowania procedowanej uchwały. Poinformował, że 
w kwestii zmiany uchwały dotyczącej planu Konstantynowska Zachód, 
działania są w toku. 

Brak dalszych zgłoszeń do dyskusji. Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski 
przeszedł do głosowania nad projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały: w sprawie kierunków 
działania Prezydenta Miasta Zgierza i upoważnienia do podjęcia 
działań zmierzających do ustanowienia pomnika przyrody na 
terenie położonym w 121 obrębie miasta Zgierza przy ul. Wiejskiej 
2, Wiejskiej 2a i Wiejskiej 4 (Druk nr 322-2024), 

Wyniki głosowania ZA: 18, PRZECIW: O, WSTRZYM. SIĘ: 2, BRAK 
GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1. 
Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr V/130/2024 w sprawie 
kierunków działania Prezydenta Miasta Zgierza i upoważnienia do 
podjęcia działań zmierzających do ustanowienia pomnika przyrody 
na terenie położonym w 121 obrębie miasta Zgierza przy ul. 
Wiejskiej 2, Wiejskiej 2a i Wiejskiej 4. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 

k) ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w Miejskim 
Żłobku im. Koziołka Matołka w Zgierzu ( Druk nr 328-2024), 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Miasta Zgierza R. Chocholski. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski powiedział, że koszty dla Miasta 
utrzymania żłobka się nie zmienią, większy będzie natomiast przychód 
i nie ma co się obawiać tego programu. 

Wiceprzewodniczący RMZ P. Jagielski powiedział, że zasadnym jest 
wykreślenie z projektu uchwały zapisu dotyczącego zniżki na drugie 
i kolejne dziecko. Zgłosił wniosek formalny, żeby albo ewentualne zgłosić 
wersję do autopoprawki, żeby wykreślić punkt dotyczący zniżki dla 
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drugiego i kolejnego dziecka, gdyż rządowy program ma pokrywać koszty 
utrzymania w żłobku każdego dziecka. 

Radna A. Grzelak-Makowczyńska powiedziała, że nie jest za uchwałą 
w proponowanym kształcie. Zauważyła, że są sytuacje szczególne, kiedy 
rodzic może stracić dofinansowanie, np. utrata pracy jednego z rodziców. 
Dodała, że w uchwale brakuje zapisów o sytuacjach szczególnych. 

Prezydent Miasta Zgierza P. Staniszewski powiedział, że w Zgierzu mamy 
stosunkowo niewielkie koszty utrzymania dziecka w żłobku miejskim, jest 
to kwota nie prze kra czająca 2 tysięcy złotych. Dodał, że zadaniem 
samorządu jest korygować sytuacje, w której coś się zmienia ze strony 
rządu. Wyjaśnił zasady przyjmowania dziecka do placówki. Powiedział 
także, że w formie autopoprawki może przyjąć uwagę 
Wiceprzewodniczącego P. Jagielskiego, aby w §1 ust.4 wykreślić, a ust. 5 
staje się ust. 4 oraz kolejne stosownie zmienią numerację. Wspomniał 
o procedurze postępowania na realizację drugiego żłobka miejskiego. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski zapytał, czy wszyscy Radni wiedzą, jak 
brzmi projekt po autopoprawce. Nie było zgłoszeń w tej sprawie. 

Brak dalszych zgłoszeń do dyskusji. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do głosowania nad 
projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie podiecia uchwały: w sprawie ustalenia 
wysokości opłat za pobyt dziecka w Miejskim Żłobku im. Koziołka Matołka 
w Zgierzu ( Druk nr 328-2024 po autopoprawce), 
Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYM. SIĘ: 4, BRAK 
GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1. 
Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr V/131/2024 w sprawie 
ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w Miejskim Żłobku im. 
Koziołka Matołka w Zgierzu. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski ogłosił przerwę w obradach V Sesji 
RMZ do godziny 16:30 w poniedziałek 30 września. 
Po przerwie w dniu 30 września 2024 r. 

Dnia 30 września Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski po stwierdzeniu 
kworum wznowił obrady V Sesji Rady Miasta Zgierza. 
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Prezydent Miasta Zgierza P. Staniszewski złożył wniosek o zmianę 
porządku obrad poprzez przeniesienie projektów uchwał z punktu 16 z lit. 
q do lit. I oraz przeniesienie projektów oznaczonych drukami nr 339-2024 
i 340-2024 przed projekt uchwały dotyczący zmiany w budżecie. 

Głosowanie w sprawie: zmiany porządku obrad poprzez 
przeniesienie projektu uchwały z lit. q do lit. I oraz przeniesienie 
projektów oznaczonych drukami nr 339-2024 i 340-2024 przed 
projekt uchwały w sprawie zmiany w budżecie. 

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: 2, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2. 

Wniosek został przyjęty, a tym samym Rada Miasta Zgierza bezwzględną 
większością głosów zmieniła porządek obrad. 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Wręczenie stypendiów edukacyjnych Rady Miasta Zgierza. 

3. Uwagi do porządku obrad. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Wnioski jednostek pomocniczych. 

6. Wnioski i informacje Młodzieżowej Rady Miasta Zgierza. 

7. Zapytania i wolne wnioski. 

8. Zapytania mieszkańców. 

9. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje, wnioski oraz zapytania. 

10. Oświadczenia radnych. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Planu 
Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla Łódzkiego Obszaru 
Metropolitalnego 2030 (z perspektywą do 2040)" (Druk nr 337-2024) 

12. Raport z realizacji Programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 
alkoholowych, przeciwdziałania narkomanii oraz innym uzależnieniom za 
rok 2023 dla miasta Zgierza (Druk nr 258-2024). 

13. Raport monitoringowy za 2023 rok Strategii Rozwiązywania 
Problemów Społecznych dla miasta Zgierza na lata 2021 - 2025 (Druk nr 
259-2024). 
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14. Omówienie sytuacji i planów działania dla rozwiązania problemów 
składowisk odpadów niebezpiecznych w Zgierzu przy ul. Miroszewskiej 
(Druk nr 320-2024). 

15. Podjęcie uchwał w sprawach dróg gminnych. 

a) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Jaśminowej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 305-2024), 

b) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Wróblej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 318-2024), 

c) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Szerokiej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 304-2024), 

d) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Tadeusza Kościuszki w 
Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 307-2024), 

e) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Wiatrakowej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 314-2024), 

f) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Zawadzkiej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 303-2024), 

g) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Kosynierów w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 308-2024), 

h) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Wąskiej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 311-2024), 

i) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Wspólnej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 316-2024), 

j) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Kamiennej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 306-2024), 

k) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Witkacego w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 315-2024), 

I) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Pszennej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 310-2024), 

m) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Zbożowej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 312-2024), 

n) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Owsianej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 309-2024), 

o) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Żytniej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 313-2024). 

16. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany Statutu Miasta Zgierza (Druk nr 324-2024; Druk nr 342-2024), 
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b) zmieniająca uchwałę nr XLIV/575/18 w sprawie określenia wysokości 
opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych 
wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku 
kalendarzowym, w którym kończą 6 lat w prowadzonych przez Gminę 
Miasto Zgierz przedszkolach publicznych (Druk nr 323-2024), 

c) rozpatrzenia skargi (Druk nr 325-2024), 

d) przekazania petycji według właściwości (Druk nr 326-2024), 

e) uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia skargi i wskazania organu 
właściwego do jej rozpatrzenia(Druk nr 327-2024) 

f) zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej Miejskiego Zespołu 
Przychodni Rejonowych w Zgierzu (Druk nr 319-2024) 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania 
czystości i porządku na terenie Gminy Miasto Zgierz (Druk nr 302-2024, 
345-2024), 

h) kierunków działania Prezydenta Miasta Zgierza zmierzających do 
określenia warunków i możliwości przeprowadzenia rekultywacji, 
położonego w Zgierzu zamkniętego składowiska odpadów innych niż 
niebezpieczne i obojętne (Druk nr 317-2024), 

i) zmieniająca uchwałę Nr LIII /651/14 Rady Miasta Zgierza w sprawie 
stypendiów, nagród i wyróżnień sportowych Rady Miasta Zgierza (Druk nr 
321-2024, Druk nr 338-2024), 

j) w sprawie kierunków działania Prezydenta Miasta Zgierza 
i upoważnienia do podjęcia działań zmierzających do ustanowienia 
pomnika przyrody na terenie położonym w 121 obrębie miasta Zgierza 
przy ul. Wiejskiej 2, Wiejskiej 2a i Wiejskiej 4 (Druk nr 322-2024), 

k) ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w Miejskim Żłobku im. 
Koziołka Matołka w Zgierzu ( Druk nr 328-2024), 

I) emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu (Druk nr 
332-2024), 

m) zmieniająca uchwałę Nr XLI/454/13 Rady Miasta Zgierza z dnia 22 
października 2013 r. w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, 
nabywania i wykupu (Druk nr 329-2024), 

n) zmieniająca uchwałę Nr IX/98/2019 Rady Miasta Zgierza z dnia 30 
maja 2019 r. w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, 
nabywania i wykupu (Druk nr 330-2024), 

o) zmieniająca uchwałę Nr XXV/318/2020 Rady Miasta Zgierza z dnia 24 
września 2020 r. w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, 
nabywania i wykupu (Druk nr 331-2024), 
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p) udzielenia pomocy finansowej Gminie Stronie Śląskie na realizację 
"Odbudowy ul. Nadbrzeżnej w Stroniu Śląskim wraz z infrastrukturą" 
(Druk nr 339-2024), 

r) udzielenia pomocy finansowej Gminie Bystrzyca Kłodzka na odbudowę 
zniszczonej infrastruktury drogowej (Druk nr 340-2024), 

s) zmiany budżetu i zmian w budżecie miasta Zgierza na rok 2024 
w zakresie zadań własnych i zadań z zakresu administracji rządowej 
zleconych miastu (Druk nr 333-2024, 343-2024), 

t) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2024-2042 (Druk nr 
334-2024, 344-2024), 17. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Zgierza z prac 
między sesjami (Druk nr 335-2024). 

18. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Zgierza z działalności 
między sesjami (Druk nr 336-2024). 

19. Ogłoszenia i komunikaty Przewodniczącego RMZ. 

20. Przyjęcie protokołu z IV sesji. 

21. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski Przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 

I) emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu 
(Druk nr 332-2024), 

Projekt uchwały omówili Prezydent Miasta Zgierza P. Staniszewski oraz 
Skarbnik Miasta Zgierza G. Mela. 

Prezydent Miasta Zgierza przedstawił obecną sytuację budżetową Miasta. 
Poinformował, że „kwota 26 milionów złotych przyjęta w obligacjach 
powoduje, spowodowana jest tym, iż na skutek dokonywanych wcześniej 
przeze mnie wspomnianych ograniczeń w wydatkach, doszliśmy 
w stosunku do założeń budżetowych do poziomu około 10 milionów 
deficytu. Ten poziom deficytu w stosunku do planowanego na poziomie 20 
milionów złotych wydawał się realny do spełnienia, zwłaszcza jeżeli 
wielokrotnie w ramach samorządów mowa była o ewentualnym wsparciu 
finansowym samorządu w roku bieżącym jak i też nowych zasad 
finansowania dochodów jednostek samorządu przewidywanych na lata 
następne. Niestety, czas roku 2024 również i konsekwencje zmian 
wprowadzonych w przepisach krajowych dotyczących regulacji płac 
pracowników oświaty i za tym idących kosztów spowodował, że 
w stosunku do przewidywanego wyrównania po stronie wynagrodzeń dla 
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pracowników systemu oświaty dokonało się nam zwiększenia w łącznej 
wysokości 14 milionów złotych wielkość kwot, jaką z tego tytułu musimy 
wyasygnować na zamknięcie i zrealizowanie tych czynności. Konkretnie 
rzecz biorąc w przypadku zadań oświaty mieliśmy kwotę wynagrodzeń 
nauczycieli na poziomie 16 milionów 300 tysięcy złotych i wzroście dotacji 
dla niepublicznych placówek na poziomie blisko 5 milionów złotych. To 
spowodowało, że w przypadku subwencji, która na podwyżkę 
wynagrodzenia została wyasygnowana dla samorządu Miasta Zgierza 
w wysokości przekraczającej 7 milionów 600 tysięcy zł mieliśmy deficyt 
blisko 14 milionów złotych, który musieliśmy pokryć i musimy pokryć z 
własnych środków finansowych. Stąd też mając na uwadze już zawarte 
zobowiązania w kontekście chociażby Polskiego Ładu i innych środków 
zewnętrznych. Mając na uwadze istotę związaną z realizacją tych zadań 
jakże wielokrotnie oczekiwanych przez naszych mieszkańców. Realizując 
budżet, równoważąc ten budżet po stronie wydatków i dochodów, 
przesuwając środki finansowe na realizację zadań bieżących, koniecznym 
jest, aby w tym zakresie wygenerować określone środki finansowe, które 
z punktu widzenia, mam taką nadzieję, nowej perspektywy finansowe, 
finansów publicznych roku 2025 dla samorządów będą zdecydowanie 
bardziej łaskawsze i tym samym pozwolą nam ten budżet bilansować. 
Oczywiście przyjmując, że przed nami wiele trudnych przedsięwzięć 
związanych, chociażby z zasadami finansów publicznych, jakich będą w 
tym zakresie rządzić w naszym kraju. Jednakże mając na uwadze ten stan 
rzeczy, dokonując pewnych przesunięć i redukcji, chociażby wydatków, 
również na poziomie samej oświaty w ustaleniu z dyrektorami placówek. 
Nie jesteśmy na dzień dzisiejszy większych kwot wygenerować, które by 
spowodowały, że w ramach własnych dochodów byśmy byli pokryć tą 
różnicę. Stąd też przygotowany projekt uchwały dotyczący emisji obligacji 
właśnie na przełomie trzeciego i czwartego kwartału, który jak zwykle 
w przypadku samorządów w takim czasie jest podejmowany po to, aby 
można było domknąć realizacje roku 2024. Resztę co do szczegółów 
poproszę Panią Skarbnik. Dziękuję bardzo". 
Skarbnik Miasta G. Mela w szczegółach omówiła potrzebę podjęcia 
procedowanej uchwały oraz sytuację budżetową Miasta. Dodała, że 
w poprzednich latach także przedstawiane były Radzie Miasta projekty 
uchwał w sprawie emisji obligacji. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski powiedział: „Dziś właśnie jako klub 
radnych podejmujemy jako koalicja odpowiedzialności decyzję w naszej 
ocenie najlepszą dla Miasta. Wyciągniemy Zgierz z kryzysu, w którym się 
znalazł. Poprzednie kadencje PiS- u i SPS-u były wyrazem zawłaszczania 
Miasta i budowania pozorów sukcesu. Sukcesu, który nigdy nie przyszedł. 
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Ale obiecujemy zgierzanom, że przyjdzie. Stabilny, pewny i oparty na 
zdrowych zasadach, na rozsądku i odpowiedzialności. Niestety, aby 
zbudować ten sukces musimy naprawić błędy poprzednich rad 
i prezydenta, którzy nawet jeśli nie dosłownie, ale jednak -utopili Miasto 
w długach, bo jedną rzeczą jest, że procent zadłużenia mamy według tych 
wskaźników bezpieczny, to jednak to, że spotykamy się dzisiaj, dlatego, 
że zagrożona jest płynność finansów miasta wskazuje, że coś się nie 
udało. Nie chcemy, żeby ponownie to się nie udało, dlatego rozmawiamy, 
rozmawialiśmy kilkukrotnie z Panem Prezydentem także dziś tuż przed 
sesją, bo Rada jak i Prezydent, który odpowiada za budżet muszą 
współpracować dla dobra Zgierza. Zawsze musimy współpracować 
i musimy rozmawiać, szukając dobrych rozwiązań. Jakie są wnioski tych 
rozmów? Prezydent musi wdrożyć oszczędności i zapewnić pełną 
transparentność finansów miasta. Nie tylko Radzie, ale i mieszkańcom na 
każdym tego punktu etapie. Rok 2025 powinien być rokiem już bez 
deficytu. To powinno być nasze wewnętrzne założenie, także to dla nas 
odpowiedzialność, bo musimy powściągnąć nasze oczekiwania co do tych 
czy innych inwestycji, rozszerzenia tych czy innych usług ze strony miasta 
dla mieszkańców. Na to nas po prostu nie stać. Jest to wina poprzednich 
lat i poprzednich rządów. Nie chcemy pozwalać brać już ani złotówki 
nowego, niepotrzebnego długu, dlatego mam nadzieję, że prace które 
ruszą nad budżetem roku 2025 skończą się właśnie takim projektem bez 
długu. Jednak na oszczędzanie nie powinniśmy czekać do kolejnego roku 
dlatego dziś, jako koalicja odpowiedzialności nie poprzemy 
zaproponowanej przez Prezydenta emisji 26 min złotych obligacji. Nie 
zgadzamy się także na opóźnianie spłat obligacji już zaciągniętych. Budżet 
miasta to najważniejszy dokument i trzeba umieć wziąć odpowiedzialność 
za to co się do niego wkłada. Tę odpowiedzialność musimy, jak widać, 
Panu Prezydentowi narzucić, zaproponować. Dzisiejsza sesja na pewno nie 
kończy tego tematu. Nie sądzę, że samo, jestem pawiem, że samo 
powiedzenie „nie dla obligacji" to koniec tematu , bo nic się nie stało. Nie, 
bo to otwierałoby drogę dla potężnych konsekwencji dla mieszkańców, ale, 
ale nie. Dziś w takim , w takim układzie projektu budżetu i tych uchwał, 
nie możemy tego poprzeć. Jako Koalicja Odpowiedzialności i radni Rady 
Miasta Zgierza jesteśmy gotowi do pracy nad konkretnymi rozwiązaniami, 
które pomogą Zgierzowi wyjść z tego kryzysu i tu wzywam, zapraszam 
Pana Prezydenta, Panią Skarbnik do takiej współpracy proponując 
ponownie dzisiaj już takie spotkanie, być może także takie spotkanie 
z udziałem Regionalnej Izby Obrachunkowej, która pozwoli nam w sposób 
fachowy i pewny i transparenty dla miasta podjąć najlepsze decyzje. 
Dzisiaj jednak jako klub Koalicji Obywatelskiej zagłosujemy przeciwko 
udzieleniu zgody na emisję tych obligacji. Dziękuję." 
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Prezydent Miasta Zgierza P. Staniszewski odniósł się do wystąpienia 
Przewodniczącego RMZ Ł. Wróblewskiego. Przedstawił m.in. konsekwencje 
niepodjęcia przedmiotowej uchwały oraz skutki finansowe dla Miasta. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski ustosunkował się do słów Prezydenta 
Miasta Zgierza P. Staniszewskiego. Dodał, że gdyby przedłożony projekt 
uchwały dotyczący zaciągnięcia obligacji opiewał na kwotę 20000000 
złotych, to pewnie Radni Koalicji Obywatelskiej zagłosowaliby za 
podjęciem tej uchwały w całości, jako potwierdzenie tego, że takie 
głosowanie już się pojawiło wcześniej. Powiedział, że cały czas można 
usiąść do tego tematu, ale w obecności przedstawicieli Regionalnej Izby 
Obrachunkowej. 

Radny J. Filipowicz powiedział, że Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski 
najwyraźniej nie zrozumiał tego, co powiedziała Pani Skarbnik. Powiedział, 
do Przewodniczącego RMZ Ł. Wróblewskiego, że próbował przesłać do 
mieszkańców, wg niego, nieprawdziwą informację co do przyczyn a dziś 
jasno wybrzmiało, co spowodowało trudną sytuację budżetową Miasta. 

Prezydent Miasta Zgierza P. Staniszewski powiedział, że rozmowy 
z Regionalną Izbą Obrachunkową być może bardziej Radnym uwidocznią 
sytuację finansową Miasta, jeśli nie dowierzają słowom Prezydenta i Pani 
Skarbnik. Dodał, że nie chodzi o licytowanie się na kwotę, bo jest ona 
wynikiem stanu faktycznego finansów Miasta. Jeszcze raz przedstawił 
powody powstania deficytu na obecnym poziomie. 

Radna E. Krzewina zgłosiła wniosek formalny o ogłoszenie przerwy 
w obradach sesji po zakończeniu dyskusji w temacie zaciągnięcia obligacji. 

Radny Z. Antczak odniósł się do wystąpienia Przewodniczącego RMZ 
Ł. Wróblewskiego dotyczącej złej sytuacji finansowej Miasta, że to nie 
polityka poprzedniego rządu doprowadziła do takiego deficytu w Mieście 
Zgierzu i żeby nie wprowadzał mieszkańców w błąd oraz, że za rządów 
poprzedniej władzy w Zgierzu zrealizowano mnóstwo potrzebnych 
inwestycji. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski powiedział, że właśnie przez 
„przeinwestowanie" Miasto jest teraz w tak trudnej sytuacji finansowej. 
Prezydent Miasta Zgierza P. Staniszewski powiedział, że co do 
zrealizowanych inwestycji ich realizacja jest indywidualną oceną każdego 
w kontekście przeinwestowania, dodał, że dla niego inwestowanie w dobro 
wspólne i realizacja inwestycji dla mieszkańców jest właściwe. Powiedział, 
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że nie będzie wchodził w dyskusje polityczne. Wspomniał 
o dofinansowaniu ze środków zewnętrznych na wiele inwestycji, 
o możliwościach rozwoju, jakie się pojawiły dzięki nim. Ponownie 
powiedział, dlaczego projekt procedowanej uchwały opiewa na taką a nie 
inną kwotę. 

Radny A. Mięsok powtórzył słowa Pani Skarbnik, która mówiła, że 
obligacje są właściwie najbardziej elastyczną formą zaciągania 
zobowiązań, że one na ten moment nie skutkują jakimiś zobowiązaniami, 
są rozciągnięte na lata. Powiedział, że podane zostały wszystkie warunki 
powodujące brak możliwości zamknięcia budżetu, powiedział, że wcale nie 
ma tak czarnego scenariusza w kontekście zadłużenia Miasta jak 
wybrzmiewa to w tej dyskusji. Stwierdził, że zapowiedź głosowania 
przeciwko procedowanej uchwale przez Koalicję Obywatelską to „czytelny 
sygnałem braku odpowiedzialności za Miasto". 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski powiedział, że obligacje są na coś już 
zaciągniętego. Dodał, że już wcześniej było wiadomo, że będą podwyżki 
dla nauczycieli, że będzie podwyżka płacy minimalnej i można było zrobić 
wyliczenia, aby być może już w czerwcu ten deficyt skorygować. 

Radny J. Filipowicz powiedział, że wymiana zdań co do tego, która władza 
jest lepsza, dziś nie interesuje mieszkańców Zgierza, bo to nie jest 
najważniejszy temat dzisiejszego dnia. 

Radny Z. Antczak zapytał Panią Skarbnik, ile Miasto poniosło kosztów 
z tytułu wzrostu wynagrodzeń dla nauczycieli a ile otrzymało subwencji 
z rządu. 

Skarbnik Miasta G. Mela odpowiedziała, że na podwyżki wynagrodzeń 
Miasto przekierowało do szkół 16 milionów złotych a wzrost subwencji 
oświatowej z tytułu podwyżki wynagrodzeń nauczycieli wynosił 7 milinów, 
czyli zabrakło 9 milionów. W związku z tym wzrostem wynagrodzeń, 
zwiększyły się wydatki na oświatę, co spowodowało przeliczenie dotacji dla 
niepublicznych przedszkoli, tym samym wzrost wydatków o kolejne 
5 milionów złotych. Łącznie wzrosły koszty niepokryte przez subwencje 
o 14 milionów złotych. 

Radny Z. Antczak powiedział, że jest to odpowiedź, z czego wynika 
zadłużenie oraz powtórzył jeszcze raz kwoty wskazane przez Panią 
Skarbnik. 
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Wiceprzewodniczący RMZ P. Jagielski powiedział, że nie chce porównywać, 
który rząd jest czy był lepszy, że trzeba się skupić na tym, co mamy i jak 
najlepiej to wydatkować. Powiedział, że jego zdaniem nie zawsze 
zarządzanie finansami gminy było do końca poprawne. Wskazał, w jakich 
obszarach budżetu miasto powinno wprowadzić oszczędności i to już na 
poziomie projektowania budżetu, zaznaczył tu głównie wydatki na 
promocję miasta oraz inne, niepotrzebne jego zdaniem działania władz 
Miasta, które kolejno wymienił krytykując je. Mówił m.in o zwiększeniu 
liczby członków Rady Nadzorczej WODKAN-u czy zatrudnianiu radnych 
w poprzedniej kadencji, uznał za zbyt kosztowne studia MBA dla 
kierowników wydziałów urzędu miasta. Stwierdził, że Radni mają 
ograniczony dostęp do analizy wydatków, chciałby, aby było to dostępne 
niemal „od ręki". Dodał, że gdyby ktoś wsłuchiwał się w konstruktywną 
krytykę, to pieniędzy pewnie potrzeba by było dzisiaj zdecydowani mniej 
niż obecnie brakuje. 

Wiceprzewodniczący RMZ T. Dziedzic w swoim wystąpieniu powiedział, że 
to co poprzedni rząd zaproponował samorządom, to był ogromny 
wachlarz. Powiedział, że tu była mowa o przeinwestowaniu, ale że nie 
będzie wchodził w szczegóły a odniesie się do tego, co 3 czerwca 
skierowało do Miasta RIO oraz do swojej interpelacji, w której prosił, aby 
Radni mieli informacje budżetowe co miesiąc. Powiedział, że w BIP-ie jest 
tylko część informacji, a on prosił, aby te informacje były przedstawiane 
co miesiąc w takiej formie, jak prezentuje to Regionalna Izba 
Obrachunkowa. Zapytał Panią Skarbnik, czy na koniec września miasto ma 
deficyt w wydatkach bieżących. 

Skarbnik Miasta G. Mela powiedziała, że sprawozdanie na koniec września 
sporządza się, zgodnie z rozporządzeniem o sprawozdawczości, w terminie 
do 10 października a do 22 października przesyłane jest do RIO 
sprawozdanie zbiorcze. 

Wiceprzewodniczący RMZ T. Dziedzic powiedział, że mówi o tym, ponieważ 
Regionalna Izba Obrachunkowa skierowała do Radnych i do Pana 
Prezydenta informację, że zaciągnięcie jakichkolwiek zobowiązań, 
kolejnych, wymaga od Miasta, aby doszło do poziomu nadwyżki 
budżetowej. W kontekście inwestycji powiedział, że nie każdego na 
wszystko stać i należy kierować się rozsądkiem. 

Prezydent Miasta Zgierza P. Staniszewski powiedział, że każdy ma 
możliwość dokonywania swoich analiz, a racjonalizm związany 
z wydatkowaniem środków jest realizowany, gdyż inaczej budżetu nie 
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udałoby się złożyć. Przekazał, że budżet od początku zakładał deficytowy 
charakter. Rezygnacja z pewnych wydatków czy pomniejszanie tych 
wydatków było możliwe. Dodał, że nigdy się nie działo, że ze zbyt dużym 
awansem podejmowano zobowiązania finansowe a podejmowanie 
określonych kroków jest konsekwencją przyjętych założeń. Podejmowane 
były czynności, aby racjonalizować wydatki oraz wiele elementów 
związanych z inwestycjami nie zostało podjętych do realizacji a te, które 
dotyczą zawnioskowanych środków i już zabezpieczonych mieściły się 
w realizacji założeń budżetowych. Po raz kolejny poruszył temat wydatków 
na oświatę. 

Brak dalszych zgłoszeń do dyskusji. 
Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski ogłosił przerwę w obradach. 

Po przerwie. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski po stwierdzeniu kworum wznowił 
obrady. 

Prezydent Miasta Zgierza P. Staniszewski powiedział, że mając na uwadze 
zapisy uchwały o emisjach obligacji, poprosił o możliwość przewidzenia 
jednej modyfikacji, która została przedstawiona w trakcie procedowania 
niniejszego projektu uchwały. Zaproponował, aby kwotę emisji obligacji 
zredukować do poziomu 23 milionów złotych, którego konsekwencje 
będzie miała również stosowna zmiana w uchwale w sprawie budżetu 
Miasta. Niniejsza zmiana dotyczyłaby zmniejszenia kwot obligacji oraz 
zredukowania w zakresie paragrafu 3 ostatniej tury z serii obligacji na 
poziomie 2,5 miliona, w punkcie 11 serii K24 do wartości 2 milionów 
złotych, co z kolei skutkowałoby zmianą w paragrafie 4 polegającą na 
całkowitym wykreśleniu punktu 12. Argumentował powyższe zmiany oraz 
wyjaśnił dalsze zmiany z nimi związane. Poprosił Radnych o przyjęcie 
zmian jako autopoprawkę i głosowanie nad projektem uchwały po tej 
autopoprawce. 

Radny K. Karasiński zawnioskował o przerwę w obradach. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski ogłosił przerwę w obradach sesji. 

Po przerwie. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski po stwierdzeniu kworum wznowił 
obrady. 
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Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do głosowania nad 
projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie podiecia uchwały: w sprawie emisji obligacji 
oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu (Druk nr 332-2024 
po autopoprawce), 

Wyniki głosowania ZA: 4, PRZECIW: 14, WSTRZYM. SIĘ: 3, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2. 

Rada Miasta Zgierza podjęła nie podjęła uchwały w sprawie emisji 
obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

Prezydent Miasta Zgierza P. Staniszewski zawnioskował o zdjęcie 
z porządku obrad projektów uchwał z punktu 16 od lit. m do t. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do głosowań w sprawie 
zdjęcia z porządku obrad wnioskowanych projektów uchwał. 

Głosowano w sprawie: zdiecia z porządku obrad projektu uchwały 
z lit. s. 
Wyniki głosowania: ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 1, BRAK 
GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 6. 

Wniosek został przyjęty, a tym samym Rada Miasta Zgierza bezwzględną 
większością głosów zdjęła z porządku obrad projekt uchwały z punktu 16 
lit. s. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do głosowania następnego 
wniosku. 
Głosowano w sprawie: zdiecia z porządku obrad projektu uchwały 
z lit. r. 

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 1, BRAK 
GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2. 

Wniosek został przyjęty, a tym samym Rada Miasta Zgierza bezwzględną 
większością głosów zdjęła z porządku obrad projekt uchwały z punktu 16 
lit. r. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do głosowania następnego 
wniosku. 
Głosowano w sprawie: zdiecia z porządku obrad projektu uchwały 
z lit. q. 
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Wyniki głosowania: ZA: 16, PRZECIW: 2, WSTRZYM. SIĘ: 3, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2. 

Wniosek został przyjęty, a tym samym Rada Miasta Zgierza bezwzględną 
większością głosów zdjęła z porządku obrad projekt uchwały z punktu 16 
lit. q. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do głosowania następnego 
wniosku. 
Głosowano w sprawie: zdiecia z porządku obrad projektu uchwały 
z lit. p. 
Wyniki głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 3, WSTRZYM. SIĘ: 4, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2. 

Wniosek został przyjęty, a tym samym Rada Miasta Zgierza bezwzględną 
większością głosów zdjęła z porządku obrad projekt uchwały z punktu 16 
lit. p. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do głosowania następnego 
wniosku. 

Głosowano w sprawie: zdiecia z porządku obrad projektu uchwały 
z lit. o. 
Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2. 

Wniosek został przyjęty, a tym samym Rada Miasta Zgierza bezwzględną 
większością głosów zdjęła z porządku obrad projekt uchwały z punktu 16 
lit. o. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do głosowania następnego 
wniosku. 

Głosowano w sprawie: zdiecia z porządku obrad projektu uchwały 
z lit. n. 
Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2. 

Wniosek został przyjęty, a tym samym Rada Miasta Zgierza bezwzględną 
większością głosów zdjęła z porządku obrad projekt uchwały z punktu 16 
lit. n. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do głosowania następnego 
wniosku. 
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Głosowano w sprawie: zdiecia z porządku obrad projektu uchwały 
z lit. m. 
Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2. 

Wniosek został przyjęty, a tym samym Rada Miasta Zgierza bezwzględną 
większością głosów zdjęła z porządku obrad projekt uchwały z punktu 16 
lit. m. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 

17. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Zgierza z prac między 
sesjami 

Materiał stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 

18. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Zgierza 
z działalności między sesjami 

Materiał stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 

19. Ogłoszenia i komunikaty Przewodniczącego RMZ 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski poinformował, że pojawiły się już 
terminy następnych sesji, poprosił o zapoznanie się z nimi. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 

20. Przyjęcie protokołu z IV sesji. 

Brak uwag do Protokołu Nr IV/2024 z dnia 29 sierpnia i 4 września 2024 r. 

Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z IV sesji. 
Wyniki głosowania ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 1, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2. 

Protokół Nr IV/2024 został przyjęty. 
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Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 

21. Zamknięcie obrad sesji. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący RMZ 
Ł. Wróblewski zamknął obrady V sesji Rady Miasta Zgierza. 

Protokołowała 
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